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Základné údaje: 

Nezisková organizácia Láskou tvorený svet vznikla 30. 9. 2008. V tento deň, 

pod č. OVVS /20/2008, vykonal Obvodný úrad v Košiciach - Komenského 52, 

041 26 Košice, odbor všeobecnej vnútornej správy, zápis do registra podľa § 11 

ods. 1 zákona NR SR č. 213/1997 Z. z., o neziskových organizáciách 

poskytujúcich všeobecne prospešné služby a to na dobu neurčitú.  

Nezisková organizácia Láskou tvorený svet má skrátený názov: LTS n.o.. 

V anglickom jazyku má názov: Love created world (skrátený názov) LCW. 

 

Sídlo organizácie: 

Atletická č. 25, 040 01 Košice, Slovenská republika 

IČO:    355 833 12 

DIČ:    2022684334 

IBAN: SK33 1100 0000 0029 2283 4465  

 

Štatutárny orgán – riaditeľ: 

Pavol Dunák, Atletická 25, 040 01 Košice 

 

Prevádzka: 

Prevádzka na Atletickej 25, 040 01 Košice, má rozlohu 150m
2 

prenajatého 

priestoru v rodinnom dome a 400m
2
 záhrady s príslušenstvom ako Meditačno-

relaxačné a regeneračné centrum. Priestor slúži účelom LTS n.o. a pre 

energeticky pasívne aj ekologické fungovanie, si vyžaduje rekonštrukcie. 

V priestoroch LTS n.o. je naplánované zriadenie Prvej Altruistickej Zážitkovej 

Školy, ďalej len 1.AZŠ, kde budú prebiehať činnosti so záujemcami o orientáciu 

k sebe. Verejnoprospešné činnosti LTS a táto aktivita, dávajú ľuďom priestor 

pracovať na sebe, čím človek ako osobnosť prejde z egoistického postoja do 

altruistického vnímania. Táto “zmena“ postoja ľudí je dnes jak potrebná, tak 

nevyhnutná! O naliehavosti tohto prístupu ľudí, už hovorí veľa odborníkov 

z environmentálnej či psychologickej oblasti, pretože takýto dnešný egoistický 

spôsob života ľudí vytvára ekonomiku aj politiku. No a reálny svet... rázne 

odbočil od podstaty, v ktorej Bytosť, teda každý človek bez rozdielu, má mať tie 

zodpovedajúce podmienky pre skutočný Bytostný rozvoj. 

Ekonomika nám dnes jasne ukazuje, akou cestou sa ľudstvo uberá a je to cesta, 

napriek možnostiam, nie ku Bytostnému rozvoju. Skutočnú čistú ľudskosť 

vidieť už len vzácne a tak svetom uznávaní odborníci na vývoj ľudí ohlasujú, že 

“dehumanizácia“ ako taká  má nevídaný rozmach! Ľudstvo neprestal ohrozovať 

neopísateľný kolaps! Zmysel Života medzi ľudí “mizne“ a správanie ľudí je 

vyložene egoistické. Egoizmus likviduje Bytostnú Úroveň a Princíp je ta tam!  
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Záujemca o zmenu v sebe, je v 1.AZŠ vedený zážitkami a informáciami k tomu, 

prečo a ako má opustiť egoizmus a byť skutočným altruistom. Stať sa 

ľudomilom, je proces vnútornej premeny človeka, ktorý sa vlastne iba vráti 

k svojej dokonalosti, s ktorou sa narodil. Výskumy odborníkov jasne dokazujú, 

že rodičia a spoločnosť na jedinca počas detstva a dospievania už tak 

“sypú“ disharmóniu, ako to po všetky generácie od pradávna doteraz ešte 

nebolo. Takzvaný začarovaný kruh vzájomného odovzdávania egoistických 

informácií, už “Ľudskú čistotu – výbavu Bytosti v človeku“ v nás udusil a tvrdý 

nános... prekryl skutočný prejav úcty, dôvery, viery aj zodpovednosti! Ľudia sa 

dnes správajú všelijako, no skutočnej ľudskosti je ako šafránu. Rôzne 

náboženstva prezentujú akúsi altruistickú hmlu... v mytologických odtieňoch. 

Nakoniec tu máme extrémistické tábory či sekty, kde ľudia už vôbec neskrývajú 

nadvládu “ega“... Ego v človeku blokuje skutočnú lásku a denne to vidíme 

v tom, že gro zo všetkých peňazí smeruje do militantnej moci a vojenskej 

výbavy mocipánov ... 

Takže peniaze, ktoré ľudia získavajú, alebo míňajú, sú bez kultivovanosti, no 

a nemôžeme sa čudovať, že ľuďom šťastie nepriniesli a ani neprinesú ... Dnes 

peniaze spôsobujú globálnu disharmóniu a dopad na ľudí je desivý. Ľudia už 

fungujú ako stroje a zotročenie ľudí či novodobá tyrania už dávno pochovala to, 

že; „Peniaze sú meradlom skutočne Ľudskej práce, ktoré harmonizujú 

s Princípom Bytia.  Peniaze proste slúžia na ovládanie a manipuláciu ľudí ako 

ešte nikdy a skutočná kultúra Človeka či poslanie je vo svete vzácnosť...!“ 

Človek v spoločnosti stráca skutočnú mravnosť a aj keď rozmýšľa v tom 

dobrom slova zmysle, tak koná takmer presne naopak a skutočná láska ostane 

iba teóriou. Reálne sa nedokáže správať altruisticky a nanajvýš kritizuje...! 

Ľudomil je teda veľmi ojedinelý úkaz...  Mravné zásady či viera, sú iba teóriou. 

Trh, súťaživosť, konkurencia čestná či nečestná vo svete dominujú v egoistickej 

podobe a ďalšie nánosy špiny, bahna a zločinov nedovolia vzniknúť zmene pre 

pravé Hodnoty Života! 

 

TV a iné média nás takmer vždy informujú vecami, ktoré nevedú k pochopeniu 

pravej podstaty Bytia a ľudia kráčajú vždy za ťažších okolností a majú život 

stále ťažší a zložitejší. Zločincov máme na každom kroku v rôznej podobe, berú 

si moc a ekonomiku smerujú cez manipulácie do závislostí a zotročenia más! 

Kopa protestov dopadne s fiaskom a ľudia platia stále viac aj za také veci, ktoré 

sú úplne jasnou špekuláciou ako vyberať kapitál od ľudí. 

EU nám určuje pravidlá... a tento “diktát“ nie je Cesta ku skutočnému Bytiu...! 

To množstvo problémov v EU je jasná správa a je zbytočné nahovárať si, že to 

bude dobré ... Nejeden svetový odborník šokuje verejnosť, že nám hrozí kolaps. 

Asi fakt musí vzniknúť veľké utrpenie ľudí, aby sme konečne pochopili nutnú 

zmenu, že na Slovensku solidarita medzi obyvateľstvom mizne priamo úmerne 

s politickými spormi. Preto aj LTS je stále v akomsi vývojovom štádiu a ľudia 

sa neangažujú...!  

Výskumy starovekých civilizácií, ich vzostupy a pády, poukazujú na istý cyklus. 

No a čo čaká našu euroatlantickú civilizáciu? Je na “zostupe“! Z každej strany 

vidíme konflikty a krízy! Ľudia sa vlastne dostávajú do otupenia, hlúpostiam 
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niet konca a o skutočnej transformácii smerom k najvyšším Hodnotám 

v existencii ľudstva môžeme len snívať. Múdrosť je doslova stratená vec ..., no 

a iracionálne myslenie ľudí je v plnom rozkvete ... 

Euro barometer, európska sociálna sonda, výskum európskych hodnôt alebo iné 

výskumy, nám dávajú prehľad o stave ľudí v krajinách. Slovensko  z týchto 

výskumov niekedy vypadáva, lebo tieto výskumy u nás nie sú podporované 

a preto ani nemôžu byť využívané pri nejakej edukácii obyvateľstva alebo pri 

nastoľovaní určitého zrkadla ... Na Slovensku je veľmi výraznou črtou “veľká 

nedôvera voči iným ľuďom“. Slováci totiž patria k najnedôverujúcejším 

ľuďom, aj keď sme trhovo... porovnateľnou krajinou s inými okolitými štátmi. 

Nedôvera a nečestnosť sú na Slovensku takou burinou..., že udusila chuť ľudí, 

aby niekto individuálne prelamoval bariéru tuposti... národa. A v tom nedôverou 

zaburinenom prostredí “je nemožné“ urobiť zmenu...! 

Doslova chorobný stav zapríčinili politici, ktorí využili a používajú “nedôveru“ 

medzi ľuďmi na priechodnosť mnohých sociálnych reforiem pri znižovaní 

sociálnych dávok či pomoc v hmotnej núdzi. Politici si pomocou “nedôvery 

živia“ negatívny obraz ľudí, ktorí sú odkázaní na pomoc od štátu a politikom 

prechádzajú sociálne škrty na verejnú pomoc veľmi ľahko. Šírenie negatívneho 

obrazu o odkázaných ľuďoch, aby solidarita medzi ľuďmi zmizla čo najviac, je 

presne to živenie spoločnosti, aby spoločnosť ľahko akceptovala tvrdé škrty 

v sociálnej ochrane ľudí. Štát už dnes Slovákom neposkytne takmer žiadnu 

sociálnu oporu... a ľudí nepovzbudzuje ani do žiadnej vzájomnej solidarity, ani 

do vzájomného podporovania medzi sebou! Štát oslabuje dôveru!   

Slováci si navzájom jednoducho nedôverujú a nemajú takmer žiadne ambície 

vzájomne spolu niečo skutočne prospešne pre seba vytvoriť. Z toho nakoniec 

hrozí v SR viac nebezpečenstva z domáceho extrémizmu, než od prisťahovalcov 

zo zahraničia! Politici presne využívajú negatívne naladený obraz z “nedôvery“ 

a kalkulujú s ním, aby sa ľudia v ničom zásadnom nespojili! Politikom takto 

ľudia neobmedzia moc... a totalita moci má proste zelenú...! Demokradiktát...! 

Názory ľudí sa v mnohom zjednocujú, avšak priebeh spoločenských zmien “na 

vlastnej koži“ pozná už len stredná a staršia generácia. Dnes u nás všade vidíme 

život bez akceptovania Hodnoty každého z nás! Vzájomná  dôvera neexistuje, 

no a tak pre skutočné Hodnoty Života nemáme s čím vykročiť. Medzi ľuďmi 

nám vyschol prameň... Mladá generácia je mimoriadne egoisticky zameraná 

a uniká nám od kvalít ľudskosti ako blesk. S tým súvisí aj ne/chápanie skutočnej 

Slobody jednotlivca. Mládež vôbec nevie skutočnú Slobodu ani len definovať(!), 

takže z egoistických vzorcov spoločnosti vôbec nemôžeme očakávať, aby sama 

dokázala vytvoriť “Slobodný priestor pre Život“. Mládež nepozná Slobodu! 

V období približne 3000 rokov pred naším letopočtom bolo na Zemi niekoľko 

významných zmien, ktoré ovplyvnili historický vývoj po kultúrnej, politickej, či 

intelektuálnej stránke a to vtedy zmenilo aj pohľad na Slobodný život. 

Jednoducho nastúpilo otrokárstvo a dnes je v tej najsofistikovanejšej podobe!  

Ľudia čerpajú poznatky nie len z gréckej alebo židovskej civilizácie, ktoré 

napokon tiež vyrástli na staroegyptskej a babylonskej kultúre. Etnogenéza kultúr 
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a civilizácií môže byť poučná, lenže záleží na tom, čo si z toho vezmeme. 

Civilizácie sa vyvíjali v dlhých časových radoch. Vznikali, rozvíjali sa, 

dosahovali vrchol, upadali, transformovali sa a potom začínali odznovu. 

Skúmanie týchto cyklov a poznatky sú zhrnuté v knihe “Kolaps a regenerace.“ 

Anatómia vývoja jednotlivých civilizácií sa veľmi podobá. Rysy ich vývoja 

môže nájsť aj v našej súčasnej euroatlantickej civilizácií. A v akom štádiu sa 

nachádza naša civilizácia? My sme úplne jednoznačne v štádiu zostupu z 

vrcholu. Povedzme si to v horolezeckej terminológii; úpadok je zostup z vrcholu 

a “dolu“ ideme tempom, ktoré je oproti výstupu rýchlejšie(!). Proste, dnes je už 

zostup v oblasti ľudskosti skutočne veľmi dramatický! Zažívame už tvrdé 

dopady a už musíme byť schopní “doceniť“, že sme viedli život naozaj zlou 

cestou... a opakovanie životných chýb a klamstiev už naberá fatálne následky! 

Existuje istý mýtus, že historické procesy alebo vývoj civilizácií je lineárny, že 

postupne ideme hore a potom dole... Je to však nezmysel, realita ukazuje pád!  

Vedecký výskum, teda vedci využívajú teóriu prerušovaných rovnováh. Túto 

teóriu formulovali nezávisle na sebe vedci z oboch strán Atlantiku v roku 1972. 

V USA to boli biológovia Stephen Jay Gould a Niles Eldredge a v Európe to bol 

britský archeológ Colin Renfrew.  

Podľa ich teórie spoločenské a prírodné procesy fungujú tak, že existujú viaceré 

podsystémy, ktoré formujú kultúru. Napríklad technický, vzdelanostný, 

administratívny a podobne. Tie akumulujú potenciál na zmenu a v istom 

okamihu začnú na sebe pôsobiť tak, že celý systém absolvuje veľký skok 

v kvalite. Potom nasleduje obdobie pokoja, kde sa znovu akumuluje potenciál 

pre ďalší skok. Tento princíp bol už zdokumentovaný v prírodovede. Teraz sa 

ho snažia vedci identifikovať a rozvíjať v spoločenských vedách. Rovnaký 

princíp sa podarilo nájsť aj astrofyzikom pri skúmaní vývoja vesmíru. Dokonca 

aj ekonómovia ho objavili pri pohyboch cien na komoditných burzách vo 

Frankfurte a v New Yorku. Nič sa nevyvíja lineárne, ale skokovito a preto sa 

nedá presne povedať, či zostup bude rýchly alebo pomalý. Nedá sa presne 

identifikovať, kedy nastane ďalší skok. Ľudia a spoločnosti sa nedajú vtesnať do 

matematických modelov. Zostupný skok si nahraďme slovami skok v úpadku.  

A ktoré znaky hovoria o úpadku našej civilizácie? Najzásadnejšie znaky sú: 

pokles vzdelanosti, strata informácií, nárast neproduktívnych výdavkov 

štátov, rast byrokracie, kolaps sociálnych systémov. To sú vnútorné faktory! 

Potom sú symbolické znaky, ako je napríklad legitimita, čiže ako vníma 

vládnucu elitu väčšina spoločnosti. Okrem toho sa nám potvrdzuje teória, že 

vždy, keď sa spoločnosti dostali do krízy, ako na potvoru, ich postihla ešte aj 

klimatická zmena. Všetky faktory spolu spôsobili, že civilizácia, ktorú postihli, 

jednoducho rázne skolabovala. Ako príklady máme dnes nejednu krajinu...! 

Avšak pozor, kolaps nie je vyslovene negatívny jav. Naopak, je veľmi potrebný. 

Vďaka kolapsu sa môže systém reštartovať na základe nového nastavenia. Nejde 

teda o proces, kde by sa ľudia vzájomne vyhubili. Kolaps znamená zásadný 

pokles zložitosti spoločenského systému. Napríklad skolabuje dôchodkový 

systém, pretože tam sa prejavuje blížiaca deštrukcia, alebo budú chýbať peniaze 
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na zdravotné zabezpečenie. Štát teda nebude schopný udržiavať svoje základné 

funkcie, ktoré sa týkajú i nedotknuteľnosti hraníc a na územie štátu sa dostanú 

nechcené aspekty... Ľudia ani len netušia zvraty vo vývojoch a víziu v nejaký 

pozitívny vývoj v krajine môžeme považovať za naivné snívanie! Sníva časť 

alebo všetci obyvatelia SR? Všetci, na Slovensku je úpadok kultivovanosti!!! 

Veľmi často sa ozývajú názory, že z hľadiska životnej úrovne v doterajšej 

histórii sa máme dnes akože najlepšie. Avšak vedci majú k dispozícii také údaje, 

ktoré hovoria niečo úplne iné! Z podrobného pohľadu do toho, či sa máme dnes 

najlepšie, vedci hovoria: „Pokiaľ sme v pasci informácií o stále lepšom živote, 

tak na druhej strane naši politici neustále obmedzujú výdavky. A keďže peniaze 

chýbajú na mnohých miestach, tak informácie o lepšom sú iba bludy! Žijeme 

v očakávaní neustáleho ekonomického vzostupu, ale pritom stále škrtáme...!“ 

Musíme sa už veľmi vážne zamyslieť, čo sa v našom priestore SR deje!!! 

Tento rozpor v danej veci je ukazovateľ, ktorý nás upozorňuje na nutnú zmenu! 

Je tu 1. riziko, že štát v prípade kolapsu nebude schopný plniť základnú funkciu, 

ako je ochrana hraníc! A čo so sebou ešte prinesie migrácia, tak to je otázka!!!  

Stav na Ukrajine či v Grécku, nevedie politikov k diskusii, ako zvýšiť vlastnú 

obranyschopnosť, ako sa nespoliehať na druhých a ako zabezpečiť vlastnú 

napríklad potravinovú sebestačnosť. Toto doslova potvrdzuje, že tu nie je reálna 

vôľa ľudí niečo zmeniť pre vzrast kultúry ľudskosti. Kultúra ľudskosti/skutočná 

ľudskosť “zmizla“ a ľudia ignorujú altruizmus a aj vlastné zdravie!  

Štatistiky rôznych ochorení narastajú a čísla sú tak desivé, že to sa už proste 

nedá opísať. A aký je stav zdravotníctva, tak to sa dá opísať len ako zlý!!!   

Väčšina ľudí žije štýlom po mne potopa. Myslia si, že smrťou sa všetko končí. 

Nevedia za čo majú bojovať a nemáme spoločné ideály. Ak sa hneď všetci 

nezamyslíme a nezačneme s tým niečo robiť, je koniec. Nastala kríza identity, 

a zakrátko môžeme zabudnúť na akýkoľvek ďalší rozvoj. Žiaľ, v úpadku sme už 

zašli až tak ďaleko, že nevidno možnosť zmeny na dobré. Ostal už len zázrak... 

Faktom je, že EÚ dnes nám pripomína Rímsku ríšu v čase úpadku z 3. a 4. str. 

n.l.. Podobnosť pádu je  jasná, i keď sme dnes trochu iní ako kedysi Rimania. 

Dnešné spoločenské vedy dokážu urobiť rozbor súčasnej situácie, pomenovať 

krízové faktory a pokiaľ dokážeme identifikovať príčiny problémov, dokážeme 

ich aj odstrániť. Avšak bez dôvery v ľudí, úcty k sebe a ľudskej spolupráce, to 

ďalej už nejde!!! 

LTS n.o. predstavuje malú iskričku nádeje ako riešiť krízové faktory, napríklad 

aj v tom, že rozprávame ľuďom o týchto témach na našich stretnutiach. Pri 

pohľade k susedom v Česku stále viac vidíme, že sa o tieto témy intenzívne 

zaujímajú. Médiá sa dotýkajú pravého problému len tak opatrne, no nezabudnú 

apelovať, že platné je len to, že každý musí začať sám u seba a až potom môže 

byť pokus ovplyvniť okolie úspešný. Vždy podotknú, že v tom existuje nádej, že 

tak dokážeme prekonať aj toto obdobie vývoja našej civilizácie. Česi sú iní... 
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Na tému o zamorenej Zemi máme na internete toľko informácií, že uvediem iba 

toto: „Dusíme sa navzájom až tak, že je to už nezlučiteľné so Životom.“ A za 

ľudskú nevedomosť, že čo si ľudia činia, zákonite prídu ujma a utrpenia... Strata 

duchovných hodnôt, plytvanie prírodných zdrojov, meniaca sa klíma alebo 

pokles našej vzdelanosti, je jasná správa.  

Istý český odborník Miroslav Bárta pomenoval niekoľko skutočných pálčivých 

problémov, ktoré môžu viesť až ku koncu civilizácie. A zaťal do živého. 

Povedal, že ignorovaním týchto skutočností môžeme prísť o všetko(!). Vedec 

zaoberajúci sa vývojom a kolapsom komplexných spoločností v rozhovore pre 

parlamentnilisty.cz prezradil niektoré šokujúce poznatky o našej súčasnej 

civilizácii: „Nechceme si priznať niektoré bolestivé poznatky o našej kultúre a 

preto zahnívame. Úpadok spôsobuje rozbujnená byrokracia, riadiace inštitúcie 

zastúpené neschopnými ľuďmi, pokles vzdelanosti, zánik čistej etiky 

a duchovna, rozpad rodiny, plytvanie prírodnými zdrojmi“. (Nebojácne použil 

patričné slová verejne...!) 

Tento stručný náčrt skutočných problémov podľa špičkového vedca, nám 

najskôr naozaj dosť veľa hovorí, no top citlivou témou sú podľa neho 

“vysokoškolské tituly“. A hovorí, že tolerancia hazardu či vysielanie hlúpych 

televíznych seriálov je menší problém, než produkovať ľudí s vysokoškolskými 

titulmi, ktorí sú neschopní zmysluplne konať. Kritiku uštedril aj internetu 

a povedal, že je tam plno balastu a že sme rezignovali na kvalitu v záplave 

nepodstatných informácií.  

Obecne povedané, že čím viac určitú populáciu “homogenizujeme“ paušálnym 

spravodajstvom, prefabrikovanými seriálmi, filozofiou konzumu a priemerným 

vzdelaním, tým ľahšie ľudia podľahnú vplyvom a neprotestujú proti systému 

“rozdeľuj a panuj“. (O tom sa zmieňuje stále viac odborníkov a vedcov!) 

M. Bárta tvrdí, že zmeny môžeme pocítiť v horizonte 30 rokov a budeme 

vystavení výkyvom klímy, keď voda a teplo budú častý a veľký problém. Na to 

musia byť ľudia pripravení a svoju rolu musí mať aj fond hmotných rezerv 

z politickej vízii. Okrem toho, bude pokračovať demografické vymieranie 

Európy a masívne vysychanie rozsiahlych oblastí Predného východu. Ďalším 

reálnym rizikovým faktorom môže byť nové sťahovanie národov v dôsledku 

diferenciácie v kvalite a dostupnosti základných prírodných zdrojov. 

Český odborník však nie je skeptik a vraví, že väčšinu kolapsov ľudia prežili. 

Kolaps neznamená koniec a môže to byť iba ozdravný, no bolestivý proces 

sprevádzaný nepríjemnou stratou zložitosti a poklesom životnej úrovne asi 

trojnásobným... Čiže, my nevieme napredovať bez pádu do horšieho života... 

LTS preto výrazne dodáva, že pokiaľ sa nespamätáme..., čaká nás nevľúdna(!) 

budúcnosť. Bez obnovenia skutočných hodnôt nám zmizne skutočný duchovný 

substrát a bez tejto pravej ľudskosti dopustíme vykorenenie a stratu identity... 

S takýmto štandardom môžeme zabudnúť na akúkoľvek sľubnú budúcnosť! 

Arabskú jar... teda neodštartovala túžba po demokracii, ale drahé potraviny. 

Euroatlantická civilizácia je už v štádiu zostupu zo svojho vrcholu, je na ceste 

k úpadku presne podľa kolapsov z dávnych civilizácií, a určujú to tieto faktory – 

kľúčové znaky: “pokles vzdelanosti, strata informácií, nárast neproduktívnych 
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výdavkov štátov, rast byrokracie, kolaps sociálnych systémov, vlny nepokojov, 

krízy a klimatická zmena.“  

Dnes prebieha globálna epidémia dehumanizácie a na šírení tejto strašnej 

nákazy sa podieľajú politici! Či poznajú “dopady“ z vlastných krokov, je 

doslova základná rečnícka otázka! A aby táto nákaza aspoň niekde “neukončila“ 

Život Človeka, tak je tu naša nezisková organizácia Láskou Tvorený Svet. 

Prispievame spoločnosti našim jedinečným programom v duchu altruizmu ako 

najlepšie vieme. Veľmi radi pomôžeme iným ľuďom v návrate k tej vlastnej 

podstate Byť skutočným Človekom a vítame podporu na zrod toho Nového 

pohľadu pre Život od viac ľudí ako je tomu doteraz.  

V roku 2015 vyšlo najavo mnoho negatívneho, kam speje civilizácia... 

Nasledujúce tri body s článkami trefne deklarujú smerovanie ľudí “od“ 

humánnosti “do“ mutácie biostrojov... 

1. Šíri sa desivý syndróm novej generácie a tento pod názvom hikikomori, už 

nakazil milión ľudí v Japonsku a prichádza aj do EÚ! Správa z Tokia nás 

informuje, že už s ním žije takmer milión ľudí a epidémia sa bezhlavo šíri ďalej. 

Lekári sa obávajú, že nový syndróm môže postihovať generácie mladých ľudí 

a ak ho odborníci nezastavia, tak ekonomika v Japonsku, ako aj inde vo svete 

bude vážne ohrozená. Škoda, že zase sú vyzdvihnuté peniaze a nie Ľudskosť! 

Z článku: Tzv. hikikomori, je človek trpiaci sociálnou a zdravotnou krízou, ktorá ho 
núti, aby sa spoločensky izoloval, v niektorých prípadoch aj na dlhé roky. Najhoršie 
je, že ňou trpia najmä mladí muži, uvažuje doktor Takahiro Kato, ktorý v minulosti 
syndrómom sám trpel a teraz pracuje na tom, aby zastavil šírenie podivného 
duševného ochorenia. Najhoršie prípady, s ktorými sa v živote doposiaľ stretol, žili 
v izolácii aj 30 rokov! 
„Postihnutí odmietajú kontakt s priateľmi a dokonca aj rodinou. A často sú to 
práve inteligentní a schopní mladí ľudia, ktorí by mohli pozdvihnúť  japonskú 
ekonomiku. Väčšina z nich sú absolventi vysokej školy, takže ekonomický 
dopad je hrozný,“ myslí si T. Kato, pretože mnohí z postihnutých dosiahli prestížne 
vzdelanie. 
Syndróm sa vyhýba ženám a chudobným 

Yuto Onishi (18) neopustil svoju izbu už tri roky a celé dni trávil surfovaním na 
internete, čítaním alebo spánkom. Nemal záujem s nikým komunikovať, odkedy 
prežil školský incident, po ktorom prestal byť lídrom triedy. „Akonáhle to vyskúšate, 
strácate realitu. Vedel som, že je to abnormálne, ale nechcel som to meniť. 
Bolo to bezpečné,“ povedal Onishi podľa Daily Mail. 
Japonské ministerstvo zdravotníctva nazýva termínom hikikomori človeka, ktorý sa 
vylúčil zo spoločnosti, resp. nepracuje alebo neštuduje a nemá žiadne úzke vzťahy 
s okolím. Príznaky syndrómu trvajú minimálne šesť mesiacov. Zaujímavým faktom 
podľa T. Kata je, že syndróm postihuje hlavne mužov zo strednej triedy, nie 
chudobných. Navyše, japonskí rodičia sa často o svoje deti starajú prehnane a môže 
byť pre ne ťažké osamostatniť sa. Okrem toho, na chlapcov je vyvíjaný veľký tlak, 
aby sa dostali na dobrú univerzitu a žili v dobrej spoločnosti. 
Preto je podľa T. Kata nutné do terapie pacienta zapojiť aj rodinu a nebrať hikikomori 
na ľahkú váhu, pretože môže byť vážnym problémom budúcich generácií. 

Poznámka LTS n.o.: Tento neopísateľne nebezpečný problém budúcnosti môže 

úspešne odstrániť iba altruistické prostredie, ktoré medzi sebou vytvoria ľudia. 



9  

 

2. Ľudia všeobecne pracujú už len kvôli takým peniazom, ktoré potrebujú na 

platenie energií, vody, pôžičiek, poistiek, mobilov, internetu či podobného, 

pričom na skutočne zdravú výživu a zdravý životný štýl rodinám už proste 

financie neostanú. Trend toku peňazí je od Bytostného rozvoja absolútne 

odvrátený! Zdravý štýl života, v ktorom má byť udržateľnosť prevencie 

pre zdravú výživu prioritou, je takmer úplne zvrátený! Bez podrobného 

rozpisovania s istotou môžeme povedať, že zo života ľudí vyprchávajú posledné 

zvyšky humánnosti! Tento článok o tom presne vypovedá a zároveň varuje 

pred dehumanizujúcim štýlom života, ktorý kopírujeme a systém nám vtláča 

podriadenosť peniazom! Ľudia majú z peňazí doslova finančnú fóbiu! 

Katastrofická budúcnosť Spojených štátov: TOP 9 dôvodov, prečo 
Američanov čaká zánik! 

Ilustračné foto 04.07.2015 
WASHINGTON/BRATISLAVA – História sa opakuje, aspoň to tvrdí Tom Engelhardt, 
známy kritik americkej vlády, predovšetkým agendy bývalého prezidenta Georgea W. 
Busha, ale aj toho súčasného, Baracka Obamu. Na svojom populárnom blogu 
TomDispatch.com vysvetlil, prečo sa Spojené štáty rútia do záhuby. Celkom zreteľne 
vidí hneď deväť dôvodov, na základe ktorých predpovedá dosť katastrofický scenár. 
 
Podľa Engelhardta sa niektoré faktory v histórii Spojených štátov opakujú tak často, 
že to nemôže byť náhoda. Americká armáda, spravodajské služby a vedenie 
národnej bezpečnosti spúšťajú opatrenia, ktoré majú pre nich tak pozitívne a 
širokosiahle dôsledky, že v to ani nedúfali. Tieto bezpečnostné opatrenia pritom 
používajú stále dookola. Všetko podľa Engelhardta dokazuje týchto 9 titulkov, ktoré 
sa znova a znova objavujú v médiách. 

 

http://www.topky.sk/gl/295559/1566571/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
http://www.topky.sk/gl/295559/1355307/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
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Americké letectvo ničí svadobné hostiny 
Ak si skúsite vyhľadať správy o zásahu amerických vojakov na svadbe dcéry či syna 
vysokopostaveného politika bližšie neurčeného postavenia niekde v okolí Stredného 
východu či Afriky, určite narazíte na veľa výsledkov. V posledných rokoch americké 
vzdušné sily zasiahli na najmenej ôsmich svadobných hostinách v troch krajinách 
(Irak, Afganistan, Jemen) a zabili pritom okolo 250 svadobčanov. Tieto útoky sú 
vnímané ako silné nástroje vo vojne proti teroru, no v podstate teror iba vytvárajú, 
ohrozujú nevinných ľudí a hlavne ukazujú, že úcta je v súčasnosti nedocenený 
pojem. Divné tradície v Jemene: Smrť nevinných obetí kompenzujú samopalmi 
kalašnikov! Ženích na svadbe v Jemene 

 
FBI, NSA, CIA dohliadajú na Američanov 
To síce nie je novinka, no úroveň kontroly je trochu iná, ako si verejnosť predstavuje. 
Momentálne je masové odpočúvanie Američanov ilegálne, to však neznamená, že sa 
to v blízkej budúcnosti nebude meniť. Napríklad FBI v súčasnosti využíva program, 
ktorý "len" filtruje správy podľa určitého kľúča, tým ale porušuje aj vlastné vnútorné 
pravidlá. Engelhardt v súvislosti s tým upozorňuje, že spravodajské agentúry sú 
kontrolované menej, než kedykoľvek predtým. Forma kontroly je pritom taká silná, že 
by ju Američanom závidel nejeden totalitný režim. Čo je najhoršie, ľudia s tým slepo 
súhlasia, lebo dbajú na „národnú bezpečnosť“. Preto bola americká vláda tak 
hlboko urazená činnosťou Edwarda Snowdena. Bojí sa o svoj život: Tento muž 
vyniesol informácie o sledovaní ľudí cez internet  
Auto FBI vybavené satelitmi a kamerami 

 

http://www.topky.sk/cl/11/1372792/Divne-tradicie-v-Jemene--Smrt-nevinnych-obeti-kompenzuju-samopalmi-kalasnikov-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/11/1372792/Divne-tradicie-v-Jemene--Smrt-nevinnych-obeti-kompenzuju-samopalmi-kalasnikov-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/11/1352051/Boji-sa-o-svoj-zivot--Tento-muz-vyniesol-informacie-o-sledovani-ludi-cez-internet?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/11/1352051/Boji-sa-o-svoj-zivot--Tento-muz-vyniesol-informacie-o-sledovani-ludi-cez-internet?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/gl/295559/1566477/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
http://www.topky.sk/gl/295559/1566459/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
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Zamestnanci vlády stíhaní za zverejňovanie informácií 
Uprostred páchania vojnových zločinov, akými sú mučenie, nezákonné väznenie, 
únosy či atentáty, americkú vládu trápi podľa Engelhardta len jediná vec. Nikto, 
najmä nie Američania, sa nesmie dozvedieť, čo vláda robí v ich mene a bez ich 
vedomia. Edward Snowden je v tomto prípade len čerešničkou na torte. Chelsea 
Manningovú za prezradenie tajných správ odsúdili na rekordných 35 rokov väzenia, 
verejnosť s určitosťou nemá ani mená všetkých, ktorí boli stíhaní podobným 
spôsobom. Potvrdené, Manningová si za kauzu WikiLeaks posedí 35 rokov 
Tŕň v oku americkej vlády - Edward Snowden 

 
Domáce milície bojujú s extrémistickými skupinami 
Americká intervencia do Líbye, Jemenu, Iraku, Pakistanu či Afganistanu zakaždým 
zavlečie niečo ako vírus 21. storočia, ktorý infikuje národ zvnútra. Krajina sa totiž pri 
príchode vojsk rozpadá na menšie časti, každá sa vyvíja osobitne, čím vznikajú 
názorové rozdiely. Fragmentácia spôsobuje rozdiely medzi príslušníkmi jedného 
národa a dáva zároveň priestor na násilné a vyhrotené strety, ktoré môže opäť o pár 
rokov krotiť cudzia armáda. Islamský štát dobyl polovicu úmezia Sýrie: 
Rozhodujúca bitka v historickom meste Palmýra! 
 
Vodca krajiny odmieta schôdzku s prezidentom USA 
Barack Obama na návšteve kráľa Saudskej Arábie Salmana 

 

http://www.topky.sk/cl/11/1391057/Potvrdene--Manningova-si-za-kauzu-WikiLeaks-posedi-35-rokov?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/1000791/1475535/Islamsky-stat-dobyl-polovicu-umezia-Syrie--Rozhodujuca-bitka-v-historickom-meste-Palmyra-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/1000791/1475535/Islamsky-stat-dobyl-polovicu-umezia-Syrie--Rozhodujuca-bitka-v-historickom-meste-Palmyra-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/gl/295559/1262351/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
http://www.topky.sk/gl/295559/1497151/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
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Miešanie sa do záležitostí cudzích krajín so sebou prináša daň. Diplomatické kroky, 
ktoré musia byť urobené, aby sa napravili vzťahy medzi dvoma štátmi, sú malé 
a neisté. Politika Spojených štátov sa navyše stretáva s čoraz väčšou nevoľou. Ak sa 
totiž postavíte výhradne na jednu stranu, ako to americká vláda rada robí, 
automaticky si spravíte nepriateľov na strane druhej. Spojencov si potom musí 
americká garnitúra hľadať aj na pochybných miestach, no tie sa často aj tak ukážu 
ako nespoľahlivé. Napríklad nový kráľ Saudskej Arábie Salman prijal s veľkou slávou 
Obamu v Rijáde, ale do Bieleho domu na summit nepríde. Nový kráľ Saudov a 
strategický spojenec USA: Podpora al-Káidy a žold pre džihádistov! 
 
Mladíka, ktorý plánoval útok, zatkli spravodajské služby 
Sprisahanie, zločinecké bunky či napojenie na teroristov sú slová, ktoré neustále 
rezonujú americkými médiami. V tejto súvislosti obyvatelia prežívajú až panické stavy 
na letiskách, štadiónoch, vo vládnych budovách a dokonca aj v obchodných 
centrách. Väčšina podozrivých teroristov, ktorých FBI, CIA či NSA vypátrali a zatkli, 
boli len fanatici, ktorí nemali premyslený plán a všetko organizovali na vlastnú päsť. 
Podľa Engelhardta pritom za takto na americkom území plánované útoky možno 
označiť len udalosti na bostonskom maratóne v roku 2013 na Times Square v roku 
2010. Carnajev dostal trest smrti: Bostonský atentátnik neprejavil žiadne 
emócie! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Možno trochu necitlivo, no Engelhardt tvrdí, že od 11. septembra nezaznamenali 
americké zložky žiadnu veľkú teroristickú hrozbu, napriek tomu je celá národná 
bezpečnosť posadnutá ochranou pred teroristami. Finančné prostriedky tak bez rečí 
prúdia ďalej aj do oblastí, kde už nemajú svoje opodstatnenie, a to vďaka publicite 
týchto zatknutí. Obyvateľstvo sa tak udržiava v neustálom napätí. 
 
Osamelý vlk inšpirovaný teroristami stieľa do ľudí 
Už aj na Slovensku máme skúsenosti so strelcami typu osamelý vlk, najpamätnejším 
prípadom bol Ľubomír Harman, ktorý v Devínskej Novej Vsi zastrelil sedem ľudí. 
Takéto správanie je pre Američanov, bohužiaľ, bežné. Od tínedžerov, ktorí strieľajú 
spolužiakov a učiteľov na stredných školách, až po pomätencov, ktorí útočia 
v chrámoch a kostoloch, všetci títo desia spravodajské služby. Ich činy sa nedajú 
predvídať, po takýchto útokoch navyše vzniká všeobecná hystéria. Jednotlivcov, ktorí 
vraždia inšpirovaní teroristickými myšlienkami pritom pomaly pribúda. Masaker v 
sikhskom chráme: Ľudí postrieľal bývalý profesionálny vojak! 

http://www.topky.sk/cl/11/1453227/Novy-kral-Saudov-a-strategicky-spojenec-USA--Podpora-al-Kaidy-a-zold-pre-dzihadistov-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/11/1453227/Novy-kral-Saudov-a-strategicky-spojenec-USA--Podpora-al-Kaidy-a-zold-pre-dzihadistov-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/11/1474589/Carnajev-dostal-trest-smrti--Bostonsky-atentatnik-neprejavil-ziadne-emocie-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/11/1474589/Carnajev-dostal-trest-smrti--Bostonsky-atentatnik-neprejavil-ziadne-emocie-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=interlink
http://www.topky.sk/cl/11/1319600/Masaker-v-sikhskom-chrame--Ludi-postrielal-byvaly-profesionalny-vojak-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=internet
http://www.topky.sk/cl/11/1319600/Masaker-v-sikhskom-chrame--Ludi-postrielal-byvaly-profesionalny-vojak-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=internet
http://www.topky.sk/gl/295559/1502657/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
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Slovenský strelec, osamelý vlk, Ľubomír Harman zastrelil až 7 ľudí 

 
Batoľa zabilo rodičov rodinnou zbraňou 
Veľkou témou v americkom kongrese je aj držba zbraní. V USA sú dostupné stále 
výkonnejšie zbrane, pritom skryté nosenie zbrane je povolené vo všetkých 50 
štátoch. Len pre ilustráciu, iba na Floride toto povolenie využíva 1,3 milióna ľudí! 
Lobby predajcov zbraní a organizácií združujúcich držiteľov zbraní je také silné, že 
máloktorý senátor či kongresman by sa odvážil vzdorovať. Nehody aj úmyselné 
užívanie týchto doma držaných zbraní sú pritom v amerických médiách neustálou 
témou.Tragédia v USA: Batoľa sa zastrelilo v aute! 

 
Američania sú výnimoční a nenahraditeľní vo svete 
Prekvapivo často sa v médiách objavujú titulky o tom, ako prezident (nezáleží na 
tom, ktorý) tvrdil vo verejnom prejave, že Spojené štáty sú jednoducho úžasné. Vláda 
sa tým podľa Engelhardta snaží vnútiť bežným ľuďom pocit, že práve pre unikátnosť 
USA sa musí krajina zapájať do celosvetového diania. Tak sa teda pred verejnosťou 
ospravedlňujú intervencie, embargá a iné nástroje americkej politiky. Na úkor 
dôležitých správ, často nie práve pozitívnych, sa zdôrazňujú výhry a rozoberajú sa 
domáce mikrotémy, nie zahraničné tézy. Tento priam marketingový ťah sa však 
krajinou rozliezol až po 11. septembri. 
USA budú naďalej hrať vo svete vedúcu úlohu, tvrdí Obama 

http://www.topky.sk/cl/11/1303445/Tragedia-v-USA--Batola-sa-zastrelilo-v-aute-?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=internet
http://www.topky.sk/cl/11/1311388/USA-budu-nadalej-hrat-vo-svete-veducu-ulohu--tvrdi-Obama?utm_source=topky&utm_medium=1475729&utm_campaign=internet
http://www.topky.sk/gl/295559/1146755/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
http://www.topky.sk/gl/295559/1251948/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
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Engelhardt v podstate varuje, že ak sa súčasná politika Spojených štátov v blízkej 
budúcnosti nezmení, čaká krajinu kríza, nielen ekonomická a politická, ale 
celospoločenská. Pre svoje závery má rozhodne vzdelanie a skúsenosti, absolvent 
prestížnych univerzít Yale a Harvard už viac ako 30 rokov sleduje dianie vo svete. 
Názory tohto fundovaného odborníka a učiteľa žurnalistiky na Kalifornskej univerzite 
si možno prečítať aj vo viacerých publikáciách, poslednú knihu s názvom Spojené 
štáty strachu (z ang. The United States of Fear) vydal v roku 2011. 

 
   

Poznámka LTS n.o.: Finančné toky a ekonomika ako taká, je “chorý systém“ 

podporovaný mocou politikov všade na svete. Ľudia sú už z toho nielen chorý, 

ale “neprirodzene“ umierajú a Bytostný Rozvoj Ľudí nemá priestor!!! Preto aj 

prácu LTS n.o. ľudia považujú ako keby za niečo nepodstatné, čomu výrazne 

napomáha aspekt uvedený v nasledujúcom bode. 

3. V tomto bode pomocou článku si musíme ukázať základný, veľmi dôležitý 

aspekt každodenného života a máme s ním do činenia 24 hodín dennodenne. Ide 

totiž o klamanie a lži, ktoré človek vytvára! Ľudia si pomocou tejto vlastnosti 

tvoria tú svoju existenciu, ktorá je samozrejme v absolútnom rozpore so 

skutočnou a čistou ľudskosťou pre Bytostný Rozvoj aj Priestor Slobody.  

Expertka na reč tela: Pre Slovákov sú hrozbou národy, ktoré vedia 
dobre klamať! 

Nora Lauková16.06.2015 
BRATISLAVA – Človeka dokážem prečítať za pár sekúnd, hovorí Nora Lauková, špecialistka 
na neverbálnu komunikáciu, podľa ktorej má tento dar intuitívneho vnímania každý z nás. 
V rozhovore pre Topky prezradila, čo o nás vyjadruje vzhľad či gestikulácia a ako spoznáme 
sebavedomého človeka už na prvý pohľad. 

http://www.topky.sk/gl/295559/1574417/Katastroficka-buducnost-Spojenych-statov--TOP-9-dovodov--preco-Americanov-caka-zanik-
http://www.topky.sk/gl/299125/1576761/Expertka-na-rec-tela--Pre-Slovakov-su-hrozbou-narody--ktore-vedia-dobre-klamat-
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Čo vieme o človeku vyčítať na prvý pohľad? Odborníci hovoria, že o našich 
sympatiách rozhodujú prvé sekundy stretnutia. 
Prvý pohľad je o vytváraní prvého dojmu o človeku. Aj bežný človek, ktorý sa nezaoberá 
neverbalitou a neučil sa ju čítať, dokáže na prvý pohľad odhadnúť, či je mu niekto po prvom 
kontakte sympatický alebo nesympatický. Toto je intuitívne vnímanie, ktoré má každý z nás. 
Bez toho, aby sme vedeli odborne čítať z reči tela, dokážeme o človeku zistiť na prvý pohľad, 
čo sa nám na ňom páči a čo nie, či je temperamentný alebo nie, a taktiež, čo nám hovorí 
jeho výzor. Profesionál vás odhalí za pár sekúnd. Moje prvé prečítanie neverbality človeka 
trvá 2 až 5 sekúnd. Niekedy ma až zaráža, ako veľmi sa neskôr charakter človeka zhoduje 
s prvým dojmom. Je však pravdou, že keď bežný človek dostane do podvedomia správu, 
ktorú nedokáže efektívne vyhodnotiť, spracováva ju oveľa dlhšie a zvyčajne ju spája so 
sympatiou alebo prvým dojmom. Na prvý pohľad vidím to, aký človek je, aké má silné a slabé 
stránky, jeho temperament, jeho správanie a čím sa zaoberá, v čom vyniká alebo, naopak, 
aké má handicapy. 
Ako spoznáme autenticky sebavedomého človeka? Podľa oblečenia, držania tela, 
úsmevu? 
Hovorí sa, že sebavedomie riadi náš život. Zdravo sebavedomí ľudia dokážu v živote oveľa 
viac, ako tí menej sebavedomí. Sebavedomého človeka spoznáme nielen podľa 
fyziognomických čŕt v tvári, ale aj mimiky tváre, gestikulácie, držania tela, oblečenia 
a špecifického správania. Ak by sme ho mali charakterizovať z neverbality, tento človek 
používa priamy očný kontakt, jeho mimika je uvoľnená, využíva úprimný úsmev, má 
vzpriamené telo a jeho postoj je vždy pevne ukotvený na obidvoch nohách. Prirodzene 
využíva otvorenú gestikuláciu smerujúcu od pása nadol a dlaňami von. Spravidla sa 
sebavedomí ľudia obliekajú buď do luxusu, alebo, naopak, do veľmi uvoľnených štýlov 
oblečenia. Jedno pravidlo v obliekaní však nevynechajú -  ich topánky sú vždy špicaté, alebo 
s mierne zaoblenou špičkou. Ich správanie je zároveň viac temperamentnejšie, ako u ľudí 
s nízkym sebavedomím. Nezáleží na tom, či ide u muža alebo ženu. 
Úspech má rád zdravo sebavedomých ľudí 

 
Freud tvrdil, že klamára vždy prezradia jeho ruky. Čo si o tomto jeho názore myslíte? 
Myslím si, že keby to bolo také jednoduché, dnes máme objasnenosť podvodov a klamstiev 
viac ako len 50-percentnú. Neexistovali by detektory lži, či iné neverbálne techniky, ktoré 
odhaľujú celkový kontext prejavov klamárov. Podľa mňa je len málo vecí v živote, ktoré by 
sme skutočne mali vedieť odhaliť a klamstvo je jedna z nich. Klamstvo a jeho prezentácia je 
najmä o komunikácii človeka, neverbálnej a verbálnej. V neverbálnej rovine je potrebné 
analyzovať celého človeka, teda nielen jeho ruky, ale celkové neverbálne prejavy vrátane 
správania. Ak si Freud všímal ruky, tak si všímal správne, ale tie odhalili len malú časť 
z neverbality klamára. 
 

http://www.ipark.sk/281839-vztahy-bez-slov/
http://www.topky.sk/gl/299125/1577869/Expertka-na-rec-tela--Pre-Slovakov-su-hrozbou-narody--ktore-vedia-dobre-klamat-


16  

 

Dokážete aj z televízneho sledovania tlačoviek a vystupovania politikov na verejnosti 
odhadnúť, či klamú? Ak áno, akými jednoduchými spôsobmi ich vieme odhaliť? 
Z každej diskusie, či je to tlačovka, alebo aj vystúpenie, viem prečítať, či politici klamú alebo 
nie. Aj napriek tomu, že sú často školení v mediálnej oblasti a majú poradcov na 
komunikáciu, nedokážu skutočne skryť to, čo vnútorne spracovávajú, pretože emotívne 
podnety ich prezradia. Odhalenie klamstva u politikov je ale veľmi individuálna záležitosť 
a závisí od konkrétneho politika a jeho charakteru. Sú však dve dôležité veci, ktoré si môže 
všímať aj bežný človek, a to je zmena správania či nervozita v prípade, že sa politik dostane 
do stresovej nepohody, teda pod tlak. Vtedy je u politikov vidieť, že často menia telesný 
postoj, intenzívnejšie pracujú s rukami či mimikou tváre  - najmä s obočím, čelom alebo 
očným kontaktom. Druhým znakom sú fyzické prejavy, ako je zrýchlené dýchanie a s tým 
spojená zvýšená intenzita a výška hlasu, očervenenie na tvári, ušiach, alebo nadmerné 
zmeny nesúladu vonkajšieho a vnútorného prejavu, ktoré sa môžu prejaviť strnulým telom či 
fixovaním rúk v neprirodzených polohách. 

Lož sa dá vyčítať napríklad z mimiky tváre  
Existujú psychologické štúdie, ktoré ľudí porovnávajú na základe typu postavy. Podľa 
ich záverov majú vychudnutí ľudia tendenciu byť kŕčovití, cholerickí a osoby 
s nadváhou skôr žoviálne a spoločenské. Myslíte si, že podobné závery môžu byť 
založené na pravde? 
Typ postavy vypovedá o mnohých veciach, či už je to celková neverbalita, správanie, 
temperament, ale aj získavanie peňazí, starostlivosti o domácnosť, životné postoje, výdrž, 
prístup k veciam či závislostiam. Pri čítaní z reči tela vychádzam aj ja čiastočne z typov 
postavy, teda najmä z vizuálneho a kinestetického typu. Niežeby tieto typy boli len dva, ale 
sú veľmi dobre prečítateľné a hlavne porovnateľné. Vizuálne typy mužov a žien sú štíhlejšie 
a, naopak, kinestetické typy sú tie plnoštíhlejšie. Neplatí to len pri postave, ale aj pri rukách 
či typológii tváre. Ľudia vizuálneho typu majú štíhlejšie ruky a štíhlejšiu tvár ako kinestetické 
typy. Tie majú široké dlane a dokonca aj široké tváre. O tomto rozdelení by sa skutočne dalo 
veľmi veľa povedať. Všeobecne však platí, že ľudia vizuálneho typu sú cholerickejší 
a kŕčovitejší ako osoby s nadváhou, ktoré sú viac spoločenské a žoviálne. 
Niektorí ľudia sa pohoršujú nad ženami na vysokých opätkoch a v krátkych sukniach. 
Ak má žena ešte aj výrazný make-up, nevyhne sa dotieravým pohľadom. Čo o sebe 
takáto žena môže vypovedať okoliu? 
Ak hovoríme o vzhľade všeobecne, môžem konštatovať, že ak sa žena o seba nestará, 
môže to svedčiť o jej zlom fyzickom a duševnom zdraví. Je pravdou, že niektoré ženy 
nemajú záujem upútať vzhľadom, ale skôr svojou inteligenciou. V neverbalite však vzhľad 
skutočne predáva. Ak inteligentná žena nie je pekne oblečená, či nemá upravený make-up, 
môže pôsobiť negatívnejším prvým dojmom, ako tá upravená. Žena, ktorá má výrazný make-
up, vysoké opätky a krátku sukňu, hovorí o jej vyzývavosti, potrebe byť videná a chce upútať 

http://www.topky.sk/gl/299125/1577865/Expertka-na-rec-tela--Pre-Slovakov-su-hrozbou-narody--ktore-vedia-dobre-klamat-
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svojou sexualitou. No myslím si, že make-up a oblečenie by malo v neverbalite pomáhať 
a nie strhávať na seba pozornosť. Menej je niekedy viac. 
V súvislosti so ženami slovenčina pozná ešte jedno nepríjemné príslovie: dlhé vlasy, 
krátky rozum. Nie je podľa vás až príliš krátkozraké? 
Je zaujímavé, že toto príslovie je pre neverbalitu nejednoznačné. Neverbalita hovorí o dlhých 
vlasoch rozpustených, v cope, či dokonca vo výčese. Nedá sa však povedať,  že by dĺžka 
vlasov súvisela s rozumom či inteligenciou. Ak má žena vlasy v cope, chce mať zvyčajne 
svoju spontánnosť a prejavy pod kontrolou. Naopak, rozpustené signalizujú nespútanosť 
v názoroch a prejavoch. 
Ale pustime sa aj do mužov. Mnohí z nich pravidelne navštevujú posilňovne a pestujú 
si svalnatú hruď. Paradoxne, veľký počet žien takíto muži nepriťahujú. Čo sa 
vzhľadom na reč tela snažia svalnatí muži vyvážiť a získať? A čo, naopak, hľadajú 
ženy preferujúce „svalnáčov“? 
Svalnatí muži si takýmto telom upevňujú svoju vôľu, výdrž, dobíjajú svoje ego, sebavedomie, 
či sa dokonca snažia upútať pozornosť prostredníctvom vyvolania pocitu strachu u iných. 
Nevedomky sa riadia pravidlom - čoho sa bojím sám, to často zdokonaľujem. Vojaci sú často 
tlačení do fyzického posilňovania tela, aby dostávali svoje slabé stránky pod kontrolu, či už 
fyzické, ale aj psychické. Ženy obdivujúce takýchto mužov potrebujú podporu, pomoc 
a ochranu, preto ich vyhľadávajú. Nemusia hľadať len fyzickú ochranu, ale aj vytvorenie 
zázemia, istoty a bezpečia, vrátane toho finančného. Takéto ženy zvyknú na prvý pohľad 
vyžarovať strach z neistoty, narušenia bezpečia, potrebujú, aby niekto ochraňoval ich 
prejavy, názory a pocity. 
Mudrci zvyknú byť zobrazovaní s dlhou hustou bradou. Dnes by sme možno tento 
symbol považovali aj za prejav svojráznej hygieny. Mužom sa ale opäť zapáčila 
a dostala sa do módy (pýšia sa ňou napríklad hipsteri). Aké psychologické výhody 
muž bradou získava a čo ňou stráca? 
Brada nie je len módna záležitosť, pretože podľa brady vieme prečítať náladovosť, 
presadzovanie sebavedomia, neistotu, nervozitu, intenzívny duševný život i erotickú 
príťažlivosť. Brada sa vždy považovala za symbol mužnosti a mnohí muži si myslia, že ňou 
zakryjú nedostatky, prípadne vnútornú neistotu. To, čo muž získava bradou, je vnútorná sila, 
príťažlivosť a sebavedomie, ale paradoxne, môže ňou atraktivitu aj stratiť. Preto v poslednom 
období často vidíme zahraničných hercov, ktorí prepadli čarovnému kúzlu strniska či dlhšej 
brady. 
Hovorí sa, že Južania majú intenzívnejšiu, dynamickejšiu reč tela oproti Severanom. 
O aké prejavy ide a čo znamenajú? 
Áno, Južania majú skutočne oveľa temperamentnejšiu a dynamickejšiu reč tela ako 
Severania. Pohybmi a mimikou, ale aj výškou, tempom a intenzitou reči sa tieto južanské 
národy snažia vyjadriť to, čo cítia, a preto často ukazujú na predmet svojej reči gestami 
a dopĺňajú tento prejav výraznou komunikáciu. Ich stále temperamentná gestikulácia je 
najvýraznejším prejavom neverbality. Môžu to byť prejavy ukazovania nielen na predmet, ale 
aj na človeka. Ich komunikácia je neviazaná a energická a je to spôsobené práve 
zemepisnou polohou, či dokonca teplotou, vlhkosťou vzduchu a vplyvom počasia. Aj u nás si 
môžete všimnúť, že ľudia pri vyššej teplote viac komunikujú a gestikulujú. Gestikulácia 
Severanov je v kontraste s Južanmi, respektíve minimálna alebo aj žiadna. Majú tendenciu 
uzatvárať sa v ich prejavoch, prekrižujú si ruky na hrudi  a oveľa pomalšie hovoria. Ich 
prejavy často vyjadrujú schopnosť kontroly svojho správania, inteligenciu, rozhľadenosť, 
alebo podriadenosť a viac racionálnosti ako emotívnosti. 
Ako vnímate Slovákov z hľadiska reči tela? Ktorým národom sme najviac podobní 
a s ktorými by sme mohli mať veľké nedorozumenia? 
Slováci sú veľmi dobrosrdečný národ a súčasne veľmi dobre čitateľný v prejavoch tela. Či už 
sú to rôzne silné aj slabé stránky, ktorými Slováci vynikajú, ako sú odbornosť, úspešnosť, 
prosperita, cieľavedomosť, ale aj sebeckosť, klamstvo, manipulácia, závisť, túžba po 
peniazoch a moci. Najbližším národom v neverbálnej komunikácii sú pre nás Česi, hoci sú 
medzi nami aj odlišnosti. A nedorozumenia? Myslím si, že pre Slovákov môžu byť hrozbou 
národy, ktoré vedia dobre manipulovať, klamať a majú silne vyhranené názory. I keď sme 
národom veľmi prispôsobivým, máme najmä v porovnaní s arabskými národmi veľké 
rezervy. Či už sú to Arabské Emiráty, Egypt, Pakistan, Afganistan, Turecko a podobne, ide 
o krajiny, v ktorých úspech závisí od presadzovania cieľov na úkor iných. Ľudí z týchto krajín 
prezrádza ich neverbálna obchodná dravosť či tvrdohlavé a cieľavedomé vyhranené princípy  
správania sa.  
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Výraz tváre manipulátora 

 
Ako hodnotia neverbálne signály Slovákov cudzinci? 
Cudzinci sa na Slovákov v rámci reči tela pozerajú ako na národ, ktorý nedokáže presvedčiť. 
Sme relatívne mladá krajina, ktorá sa rozvíja a hľadá si svoje miesto. Stále sa pri tréningoch 
reči tela vo firmách aj so zahraničnou účasťou borím s problémom naučiť sa vzájomne si 
porozumieť a hlavne, predať sa. Zisťujem, že veľakrát nepoznáme to, ako máme s rečou tela 
pracovať a tým vyžarujeme neverbálnu neistotu a nízke sebavedomie. Mnohí sa ma na 
workshopoch pýtajú, prečo je to tak. Odpovedám im citátom od Homéra: Veľa hovoriť a veľa 
povedať nie je to isté. Tak, ako sa vedia Američania predať svojou neverbalitou, či verbalitou, 
ktorá vyjadruje sebavedomie a sebaistotu, či Nemci svojou precíznosťou a zmyslom pre 
poriadok, mali by sme aj my pracovať na tom, aby z nás vyžarovala istota a silné 
sebavedomie.  
Anketa: Súhlasíte s tým, že Slováci sa dajú ľahko zmanipulovať? 

z počtu hlasov1034 = 7 % nie  93 % áno  

Poznámka LTS n.o.: Za týmto príspevkom pomocou článku je možné povedať, 

že našinec nemá tak rafinovanú výbavu schopností klamať ako je to u iných. 

Ak sa Slováci teda otvárajú svetu..., tak do svojej krajiny vpúšťajú iných a aj 

tých, ktorí budú parazitovať z našej tvorby a využijú slovenskú s/prostotu aj 

naivitu. A berúc v úvahu aspekt, že politici otvárajú dvere... do našej SR a tzv. 

špajze, tak môžeme považovať ich klamstvá voči nám za vlastizradu. Inak to 

nazývať ani nemožno a nakoniec celé obyvateľstvo dopláca na lži politikov! 

Nemusíme rozmieňať na drobné, či naši politici sú rovnako naivní ako bežní 

Slováci. Sú totiž dosť chytrí a vypočítaví na to, aby si naplnili svoje vrecká, boli 

dobrí posluhovači EÚ a inej moci, no a prípadné svoje zlyhanie pre verejnosť 

rýchle obhája lžami...! Každá politická lož, má pre nás neopísateľné následky! 

Ak si niekto dovolí myslieť, že “klamstvá, lži a ťaženie z iných“ je súčasť 

ľudskosti a humánneho rozvoja, tak potom všetko učenie o mravnosti 

môžeme dať na smetisko. Samozrejme, že mravnosť vychádza z Princípu a ten 

spochybniť nemožno, lenže v reálnom živote prostredníctvom “egoizmu“ gro 

ľudí na čele s politikmi robí presný opak! Sme nechutne mimo mravnosť...  

J.von Eotvos povedal: „Kto premôže svoje sebectvo, zbaví sa najväčšej 

prekážky, ktorá stojí v ceste skutočnej veľkosti a každému ozajstnému šťastiu.“ 

Ľudia majú vážny problém fungovať v duchu tejto myšlienky! A to je úpadok! 

http://www.topky.sk/cl/10/1479609/Expertka-na-rec-tela--Pre-Slovakov-su-hrozbou-narody--ktore-vedia-dobre-klamat-
http://www.topky.sk/gl/299125/1577867/Expertka-na-rec-tela--Pre-Slovakov-su-hrozbou-narody--ktore-vedia-dobre-klamat-
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Predmet činnosti neziskovej organizácie Láskou tvorený svet: 

Účelom založenia LTS n.o., je  poskytovanie  služieb  jednotlivcom, rodinám, 

organizáciám a miestnym komunitám prostredníctvom činností zameraných na  

prevenciu holistickým zharmonizovaním zdravia človeka. Nezisková 

organizácia takýmto zharmonizovaním človeku napomôže predchádzať rôznym 

chorobám, závislostiam, ktoré primárne zapríčiňujú ďalšie a ďalšie egoistické 

myslenie. Respektíve človeku pomôže zbavovať sa nadobudnutých závislostí, 

presvedčení, negatívnych  návykov a ich dôsledkov.  

Vzhľadom na nárast závislostí, psychického týrania, rôzneho násilia, či 

nepriaznivého spoločenského, demografického vývoja na Slovensku, ktoré 

môžeme zhrnúť do pojmu človek ohrozený druh, je naša činnosť opodstatnená. 

LTS n.o. pôsobí zatiaľ na Slovensku a poskytuje všeobecne prospešné služby 

v rozmedzí svojich možností pre každého človeka, bez ohľadu na národnosť, 

rasovú príslušnosť, pohlavie, vierovyznanie a svetonázor, pričom svoju 

pozornosť upriamuje na pomoc slabším a bezbranným. Naše prípadné pôsobenie 

aj v iných štátoch samozrejme pripadá v úvahu až keď Slováci začnú chápať... 

 

Základná charakteristika činnosti: 

 
V zmysle § 2 zák. č. 213/1997 Z. z. v znení neskorších predpisov, LTS n.o. 

poskytuje všeobecne prospešné služby občanom, ktorí majú záujem o zdravý 

a plnohodnotný život v slobode, pokoji, a láske a chcú žiť v radosti, bez strachu 

z neistôt, bez závislostí, bez negatívnych návykov a postojov. Vďaka tomu sa dá 

predchádzať rôznym následkom, ochoreniam a náklady na liečbu, ako aj osobné 

sociálne  náklady a emocionálne ujmy, ktoré sú naozaj nevyčísliteľné, nemusia 

enormne narastať a zaťažovať jednotlivca, jeho rodinu, štát a pod.  

Je najvyšší čas spojiť slobodu, pokoj a lásku v sebe samom a tieto kvality 

v altruistickom Princípe naozaj dopriať každému na Zemi. Toto je dnes 

nevyhnutné východisko pre zdravé a tvorivé napredovania v správnom osobnom 

energetickom smerovaní človeka. Človek ukladá do svojej vlastnej bytostno 

energetickej substancie/VBES(výraz známy od roku 1995, uvedený v knihe 

Karta kozmických síl, autor Pavol Dunák) jednoducho všetko od vzniku... 

 

O vlastnom bytostno energetickom súbore či substancii /skrátene VBES/, 

ktorý sa tvorí v každom z nás ako Bytosti od počiatku, už by dnes človek nemal 

pochybovať! Lenže kto je dnes prirodzene zorientovaný človek a nepochybuje 

o tom? Takže s vlastným VBES každý nakladá ako chce a ešte viac upadá do 

nevedomia, do otroctva pre zamestnávateľov, banky, korporácie, štát a aj EU. 

O tom je už veľa prehlásení od svetovo uznávaných odborníkov i bádateľov... 

Pritom štyri písmena VBES môže človek vnímať aj inak a to napríklad ako: 

Človek je Vesmírna Bytosť Energeticky Spojená so všetkými Bytosťami/Celok. 

Človek je Vesmírna Bytosť Existenčne Spojená s každým na Zemi/opäť Celok. 

Alebo, ľudia by mali tvoriť každým okamihom vždy novú a novú Vesmírnu 

Božskú Ekologickú Súčasnosť, lenže výsledok – naše ovocie z našej tvorby je 

jasný dôkaz, že sme na zlej ceste... Podľa ovocia... vieme určiť i úpadok ľudí! 
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A ten je dnes, čo sa týka “dehumanizácie“ v rôznych smeroch bežného života, 

tak obrovský, že sa už musíme obávať hodnotenia na stupnici od 1 do 10...  

Pre vnímanie hĺbky a skutočnej podstaty obsahu VBES máme viac významov, 

ktoré ľuďom LTS n.o. prezentuje. Avšak pozornosť ľudí poškodili náboženské 

inštitúcie so svojimi cielenými dogmami, takže vážne poškodený stav mysle 

ľudí nie je schopný prijať informácie na zmenu. Z toho vyplýva vážna obava, že 

kam teda Slovensko ide?! A samozrejme, že nielen Slovensko, viď realita 

v iných krajinách, z ktorých utekajú obyvatelia v miliónoch...  

Nuž, pokles pôrodnosti na Slovensku vykompenzujú prisťahovalci a budeme tak 

multikultúrna krajina, že už nebudeme vedieť povedať, že sme naozaj doma... 

Pokiaľ politici chcú, aby sme išli cestou Nového ekonomického poriadku, čo je 

určite voľajaký odvar z Nového svetového poriadku od tajnej vlády sveta..., 

alebo práve ňou nadiktovaný a požehnaný od Vatikánu, tak Sloboda už nebude 

uskutočniteľná. Ostane iba historickou spomienkou a kruté paragrafy nás zničia! 

    

Človek sa buď zapáli, alebo nie pre Život produkujúci princíp (pomenovanie 

súboru síl v LTS meditačnej pomôcke) a tak podporí, alebo nepodporí svoje 

okolie pre skutočnú tvorivosť. Tým aj pre seba buď získa prirodzenú múdrosť, 

ktorá k nám vždy prúdi..., alebo ju na svojej ceste jednoducho minie a proste 

úpadok je evidentný...  

Dnes je 600 ročné výročie Jána Husa, človeka, ktorý múdrosť kládol na najvyšší 

piedestál v ľudskom rozmere. Avšak za tých 600 rokov múdrosť spadla kamsi 

hlboko do priepasti... Víťazia sofistikované lži a klamstvá ako umenie ega... 

 

LTS n.o. ponúka svoje služby, naznačuje ideu a zámer napĺňa podľa svojich 

možností. Radi by sme spolupracovali s miestnymi a zahraničnými partnermi, 

pretože s globálnymi problémami na našej planéte priamo súvisí aj egoizmus! 

Egoizmus je výrazne všadeprítomný jav, len sa ututláva a prekrýva maskami..., 

a teda globálna negatívna ľudská vlastnosť medzi nami, znemožňuje správny 

prístup človeka aj k planéte. Bez zmeny myslenia ľudí nemôžeme hovoriť  

o záchrane planéty ani len náhodou! MY proste na tejto planéte o udržateľnej 

kvalite života môžeme len snívať...  

Ak si však väčšina ľudí uvedomí, že tomu prekáža v tých najrôznejších 

podobách práve egoizmus a odstránime ho zo svojho života,  tak v zachraňovaní  

planéty aj seba na nej výrazne pokročíme. Postupujme neodkladne každý za 

seba, na svojom mieste svojho pôsobenia a nečakajme na voľajaké nariadenia a 

zákony... Naša nezisková organizácia sa usiluje v hlavnej činnosti najmä o toto, 

lenže uvedomenie medzi ľuďmi žiaľ ide veľmi ťažko. Vlastne je zablokované! 

 

Z tohto dôvodu a na základe všeobecne dostupných informácií LTS n.o. 

vypracovalo viacero výziev... a už sedem rokov sú medzi ľuďmi. Účinnosť však 

nepoznáme..., no jedno vieme na 100%, že ľudia na Zemi nesmú pokračovať 

v tomto vývoji. Dnešný vývoj v ekologickej, finančnej aj morálnej sfére nás 

napriek všetkým tzv. vymoženostiam stláča stále do horších podmienok života! 

Ľudia sa vzďaľujú od  dôstojnej existencie na Bytostnej úrovni a v mnohých 

krajinách narastá nepokoj, chudoba, zúfalstvo. Slovenský národ je v novodobom 

otroctve a kapitálovej závislosti od iných vyspelých krajín EÚ, no a tento stav je 
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zabetónovaný... a ostáva nám iba lavírovanie v diskriminačných možnostiach či 

reformách... Metastázy... budú ďalej dehumanizovať ľudí!  

Stále je len horšie a horšie! Tento skutočne negatívny stav potvrdzujú krajiny 

EÚ svojou zadlženosťou a hrozbou bankrotu! Správy sú viac než desivé, nedá sa 

ututlať politické pokrytectvo a hrozba vojny... Enormne rastú výdavky na 

zbrojenie, čo je s budovaním podmienok pre mier nezlučiteľné!!! Výrazný 

úpadok etiky na Slovensku je vo všetkom čo je s peniazmi spojené. Dôkaz je 

podlomené Zdravie rodín stále vo vyšších číslach pri nenarastajúcom počte ľudí 

a z chudoby mimoriadne nebezpečne rastie depresia alebo i japonský syndróm 

hikikomori na Slovenský spôsob, že si mnohí povedia, že sú spokojní... Z tohto 

zlého stavu však nemáme iné východisko, než sa skutočne zobudiť a rozhodne 

sa Zmeniť. Zmena teda musí nastať zdola. Zlý stav politici nezmenia 

a akékoľvek reštriktívne opatrenia či reformy dnešného typu zlý stav len a len 

prehĺbia. Ľudia musia urobiť zmenu v sebe, musia poznať negatívny vývoj 

a musia pochopiť faktor; “dehumanizáciu so zánikom ľudského druhu“! 

Verejnosť nesleduje, že čo robí LTS n.o. a nám podobní z tretieho sektoru..., 

preto dávame ľuďom informácie o správnej cestu ako len vieme. Ľudí dôrazne 

upozorňujeme, že “dnes len niektorí ľudia našli Pravdu a mnohí ju ani len 

nehľadajú“. Ľudia vedia, že sú zmanipulovaní náboženstvami a politikmi, 

ale opovrhujú byť ambiciózni proti manipulátorom. Vznikajú len také 

zoskupenia ľudí, ktoré vo svojich radoch živia extrémistické správanie či sú 

ako sekty! Proste fungujú tak; že kto nie je s nami, tak nech ide do čerta... 

Ak sledujeme dnešnú situáciu pozorne, tak všade vidíme veľký zmätok a naberá 

to veľmi vážne rozmery... Exekútori majú na Slovensku doslova “žatvu“! 

Mnohé rodiny dopadli zle a ani toto nie je dosť silný “alarm“, že ide o pád!!! 

Jedna krajina za druhou smeruje do kríz, chaosu, zlého... a namiesto riešení 

prichádzajú nové a nové problémy, ktoré sú ako nové pojmy. Či hrozí zrútenie, 

podľa opísaného Výročnou správou, je otvorená otázka a zdôrazniť našu 

Bytostnú Podstatu verzus dehumanizácia musíme jasne a každému! A preto 

každý, kto ešte dokáže realizovať humánnosť, nesmie zaliezť do ulity...! 

Je ozaj nutné zdôrazniť, že všetci sme Vesmírne Bytosti Energeticky Spojené – 

VBES a toto by malo svietiť v každej hlave človeka!!! Buď konečne začneme 

tvoriť Vesmírne Božskú Ekologickú Súčasnosť, alebo to Vesmír urobí za nás 

a potom sa nečudujme. Naozaj nechcime túto zlú voľbu, lebo priebeh úpadku 

bude ako lavína, ktorá zoberie po ceste všetko a zastaví sa až skosí celý les...! 

Sme Vesmírne tvory..., vznikli sme z Harmónie a Princípu, takže podľa nášho 

konania doteraz môžeme povedať, že produkujeme chaos a choré ľudské 

vedomie. Je čas položiť základnú rečnícku otázku: “Musíme padnúť ako les...?!“ 

My sme Harmóniu nevytvorili, no my ale hromadíme hlavne negatívnu energiu 

a ňou preklopíme do nezvratnej polohy pôsobenie Harmónie na nás. Bežný 

človek to proste nechápe, ale chápe, že náš ľudský rozmer môže zaniknúť 

presne podľa našej tzv. najhoršej predstavy... No a dnešné podmienky života 

nám presne ukazujú, že uniká úroveň nášho Bytia! Skutočne chceme dosiahnuť 

vlastný zánik?  Máme sa zničiť? Naozaj sú moc, peniaze či územia dôležitejšie? 

Naozaj má človek slúžiť len peniazom a kvôli nim sa ľudia musia biť...? Pozor: 

“Vesmíru a Harmónii predsa peniaze netreba a preto TU niečo de facto nesedí!“ 
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Kto naozaj chce tento rébus rozlúsknuť, tak LTS n.o. odporúča e-knihu 

ALLATRA. Kniha je od autora zdarma a otázky sú zodpovedané absolútne 

jasne. Človek po prečítaní môže vedieť to, čo doteraz mal proste utajené. 

Premýšľajme o Celom Svete ako o Jednom VBES a premýšľajte o tom, čo sa 

deje každý deň vo Vašej VBES – Vlasnej Bytostno Energetickej Skladbe! 

Noviny a TV každý deň prinášajú hrozné správy, čo si ľudia navzájom robia. 

Naozaj nemá zmysel pokračovať v úpadku, lebo tvorbu skutočných Hodnôt pre 

každého, predsa nie je možné tvoriť klamstvami, bitkami, vojnami!!! Každý 

predsa vie, že tieto ničivé aspekty sú ničivé a čo je ničivé, to nevytvára Dobro... 

Nesmieme už vkročiť do žiadnej vojny, do žiadnej bitky a nesmieme opakovane 

dookola robiť podvody a klamať pre peniaze! Vážne to už nesmieme robiť!!! Ísť 

cestou do tzv. pekla, ako keby sme to inak nevedeli, je teda tá cesta, ktorú už 

ako krutú realitu poznáme a okolo seba zlú situáciu vidíme všetci. Opäť 

základná rečnícka otázka: “Môžeme si ešte pomôcť a aký majú jednotlivci 

problém?“ 

Nuž so sebou samým vo vlastnej hlave, kde sídli inkvizítor “ego“ zradca...!!! 

Ľudia totiž kráčajú – prežívajú deň za dňom pod úplnou nadvládou svojej 

nevedomosti ako v tej najväčšej tme... Túto nevedomosť, temnotu, si človek robí 

vlastným egom a nevidí ako má urobiť Dobro..., preto je v konečnom dôsledku 

pre mnohých ľudí výsledná kvalita života horšia a horšia. Nové IT veci a nové 

možnosti sú “len nástroje“ a tú deštrukciu, ktorú vidíme na zdraví všade(!!!), 

len umocňujú, lebo s nástrojmi pracuje práve egoistické JA človeka... 

 

Naozaj nám musí byť osudná naša “slepota“, až sa sami úplne zničíme? Prečo 

v mene náboženstiev či národností robíme dobré len tak povrchne? A keď sa 

niečo dobré aj podarí, tak zasypeme to takou kopou zlého, že je do plaču aj 

Bohu! Ľudia napríklad ukrižovali či upálili nejedného avatara a až potom(!) 

prišli na to, že im ten alebo onen človek chcel skutočne Dobre. Viď história... 

Ľudia dnes vyhrocujú život v rôznych bojoch ako blázni, lenže toto vedie 

nakoniec k stále väčšiemu plaču a sú toho plné rôzne média... Stav je veľmi zlý! 

Doslova!!! Vzniká rôzna nenávisť a neznášanlivosť a to predsa ale nie je cesta! 

LTS n.o. má aktivity, ktoré umožnia záujemcom nájsť tú správnu cestu rýchlo. 

Človek skutočne nemusí znovu a znovu padať... a preto aj táto Výročná správa 

LTS n.o. za rok 2015, je o rovnakých aktivitách s nasledovnou ponukou: 

 

AKO A PREČO SEBA NASTAVIŤ PRE SKUTOČNÉ ŠŤASTIE?!  

Hrdý a čestný človek v dnešnom zhone voľajako zabudol na dôveru, vieru, úctu 

aj zodpovednosť v srdci! Bez tých kvalít nevie urobiť zmenu k Dobru nikto, no 

úpadok každý. Avšak zdvihnutím týchto kvalít z prachu Zeme vieme úpadok 

obísť! Osobný Život aj Domov má mať Slobodu a tú vieme dať iba zo Srdca.   

Ľudia podľahli trikom mocných a strach už automaticky šíria medzi sebou sami. 

99,99%-ná časť ľudí žije podľa vzoru v Obludnom strachu o chlieb a účty... 

Peniaze sú u každého viac či menej každodenná stresujúca položka a mnohých 
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aj desí a vyvoláva mnoho otázok o skutočnom zmysle života. Málokoho však 

napadne, že tento stres, či otázky..., sú z mozgu a tým pádom neprichádzajú 

z Vesmíru či Harmónie. S tým sa predsa Vesmír ani Harmónia nezaoberá! 

Táto skutočnosť – pravda nás uisťuje, že v mozgu máme akéhosi zradcu. Toto 

zradcovstvo... nemusíme práve tu rozoberať, lebo stačí použiť internet a odborný 

výklad tejto zrady môže mať každý kto len chce. Tu si položme iba otázku, či 

Viete prečo máte odstrániť egoizmus a rázne REŠTARTOVAŤ svoju myseľ? 

Viete teda, že ego je ten hrozný zradca, čo medzi nami vytvára doslova kruté 

otrocké prostredie a nejde tu o hru či dráždenie so slovami?!  

Ak správne predpokladáte, tak začarovaný kruh otroctva a trápenia, udržiava 

existenčný strach a viete, že človek v evolúcii bez pomoci iného a iných – 

spolupráce, sám z toho začarovaného kruhu a bažiny... len ťažko vystúpi. Aj 

keď sa ľuďom egoproblém nezdá byť top závažný aspekt nášho života, tak 

presne toto je kardinálny problém, ktorý nás delí, rozdeľuje a dehumanizuje... 

A sme opäť pri mimoriadne nebezpečnej epidémii, k čomu vedie vzájomne 

tvorené prostredie plné strachu, stresu a to je cesta do tzv. pekla!!!  

Dôkazy: nezamestnanosť, zotročenie veľkých más, nízke mzdy, úvery, zadlženie 

a strata majetku mnohých už naberajú nebývalý rozmach a katastrofu vidno! 

Čiže človek ovplyvnený existenčným strachom aj bojazlivou sebeckosťou, 

paradoxne ďalej kopíruje ustráchaných ľudí a nevníma tvorbu samotnej 

vlastnej pasce. Teda v kolektívnej nevedomosti netuší nič o zradcovi a tak si 

neprizná vlastnú pascu. No, cíti pascu a volí samotu! Nepoznať Pravdu o sebe, 

je však už osobné nešťastie človeka. Keď niekto ako osamostatnený čaká, že to 

dobré sa spraví samo, tak je proste blázon – tzv. pozitívny deviant. Je jedno, či 

fičí na emóciách dodaných náboženstvami, politikami a inými manipuláciami, 

ale ten človek nevidí svoje vlastné zlyhanie! A aj užívanie či prežívanie života, 

nedodá blahobyt pre zdravý i šťastný život hodný Bytosti a môže si človek 

myslieť čokoľvek a môže to obhajovať ako len chce...  

Navyše média mlčia o novodobom otroctve, ktoré je prepracované takmer do 

dokonalosti! Tá najsofistikovanejšia politická dokonalosť zapríčiňuje(!) žalostný 

zdravotný stav ľudí, výnimky potvrdzujú pravidlo, dôchodcovia sú už samá 

troska a deti sú tiež choré ako ešte nikdy predtým! Sociálna Porucha 

Osobnosti/SPO, ako tomu hovoria naši lekári, alebo hikikomori, ako tomu 

hovoria v Japonsku, je egoizmus v rôznych formách založený na finančnej 

fóbii, ktorá bráni človeku byť ozaj Slobodným. O tom už predsa existujú rôzne 

dôkazy, prieskumy a štatistiky. Ľudská hlúposť dokonca bráni vidieť úpadok! 

Niekoľko otázok či máte finančnú fóbiu, SPO, alebo hikikomori: 
- Kto už má po krk stresu zo svojej peňaženky, či z účtu v banke?  

- Koho už exekútor straší aj vo sne?  

- Kto už v práci psychicky či fyzicky nevládze? 

- Koho sužuje strach o zamestnanie...?  

- Kto už nechce prežívať dopady krízy z podnikania? 

- Kto si nevie rady vo vzťahoch, alebo ho vytáčajú vlastné deti?  

- Kto je radšej sám, alebo má z ľudí strach, keď ide niečo vybaviť? 

- Kto sa usiluje o svoju samotu a izolovanosť, lebo sa niečoho vonku bojí?  
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(Nuž, spokojne verte, že to spôsobila nedôvera medzi nami, úpadok úcty k sebe, 

viera v seba – sebavedomie vyhasína a zodpovednosť má len tvár strachu...!) 

Mať “šťastie“ a čítať tieto nelichotivé riadky vlastne dáva príležitosť TERAZ. 

A na základe svojej intuície, sa môžete prihlásiť sa na rýchlokurz v LTS n.o.. 

Kurz, AKO A PREČO SA NASTAVIŤ PRE SKUTOČNÉ ŠŤASTIE, dáva 

možnosť uchopiť “kurz“ správnej orientácie a opustiť začarovaný kruh utrápenej 

zmanipulovanej väčšiny. Veď pochopiť veľký výskyt novodobej chudoby..., je 

ľahké, ako napríklad vedieť, že z čoho je urobená praženica... 

Absolvent uvidí zmenu k Dobru... a bude rozumieť aj svojej peňaženke... 

A to skutočne veľmi rýchlo!  

Často stretneme človeka zakríknuto spokojného, lebo cíti nad sebou gilotínu, že 

bez peňazí je úplne odstrihnutý od materiálnej sebarealizácie. Je spokojný s tým 

čo zarobí prácou, takže zamestnávateľ, štát a iné inštitúcie na manipuláciu proste 

ustanovené, ľuďmi ľahko manipulujú! Potom to fakt končí, že kopa exekútorov 

a rôznych policajtov... prenasleduje celé masy ľudí! 

Všetko ale zapríčinil práve inkvizítor zradca v mozgu jednotlivca a v ňom robí 

najväčšiu zradu už len tým argumentom: “Môj mozog  je OK a nedopustím si to 

nebezpečenstvo zvonku. Moja hlava denne vidí spory, problémy, lži, boje 

a vraždy už od prvého nadýchnutia..., takže nebudem dôverovať nikomu!“  

Tento klam začína v každej hlave na krku... a tento pohľad na svet nepustí 

človeka do skutočnej tvorby, pre ktorú sa na Zem vlastne narodí!  

S týmto klamom v hlave musí urobiť koniec každý za seba osobne! Rázne sa 

ROZHODNÚŤ a prísť reštartovať myseľ na príjem Hojnosti... 

Niekoľko citátov: 

Bill Gates:   „Po prvé:  bol som v správnom čase na správnom mieste.  

                       Po druhé: videl som víziu budúcnosti.  

                       Po tretie - a to je najdôležitejšie: začal som konať.“ 

Jim Rohn:    „Úspech dosiahneme, keď postupujeme presne naopak ako 

zvyčajne.“ 

Pavol Dunák: „Odstránením svojho bojazlivého sebectva odstránite hlavnú 

prekážku k blahobytu.“ 

Za 3, vlastne cca 4 hod. s prestávkami, človek môže zmeniť svoje zásady, lebo 

pochopí svoju myseľ! Osobný profil, ako sú postavenie, kariéra, viera, 

svetonázor atď., sa na kurze nepreberá a absolvent si nemusí nič nahrávať či 

písať. Potrebné pomôcky na seba orientáciu má v sebe. 

Prísť si pre svoj životný zážitok zmeny v sebe, je srdečne pozvaný každý. 

Stačí zavolať na: +421/ 0918934279, 0918662612 alebo pevné linky: +421/055/ 

6338325, 6339516 a termín posedenia dohodnúť k spokojnosti v neobsadených 

dňoch soboty, či nedele, buď o 09:00 hod. alebo o 15:00 hod..  

 

Naša aktivita v LTS n.o. pobeží ďalej z jednoduchého dôvodu: 

Existujú i takí ľudia, ktorým záleží na tej väčšine žijúcej nedôstojným životom 

a takýto ľudia vedia správne konať pre iných bez vyzvania.  

No vyzvaný človek by sa už nemal vzdať a aby vedel prečo to nesmie vzdať, tak 

k tomu si môže pozrieť schému o dvoch cestách na ďalšej strane. 
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DVE CESTY ŽIVOTA (Každý môže mať inú, tú svoju cestu, len či je zmysluplná?!) 

* na ceste ∆ ↓            ←  ČLOVEK/* →        * a jeho cesta ▼↓ 
Bez zradcu a bez programu v hlave/   ﬞ  :  

* ide v ústrety skutočnému úspechu pre radostný život  

↓ 

Čo na to * potrebuje, aby vedel zradcu aj    ﬞ   spratať z cesty? 

↓ 

* potrebuje vďaka rýchlokurzu vysvetlenie aj stretnutie so 

svojim zradcom, lebo ten má rýchlosť svetla i podlosť 

Judáša 

↓ 

 

So zradcom a s programom v hlave/   ﬞ  : 

* ide mimo skutočný úspech, žije život plný problémov  

↓ 

Na tejto ceste * nepotrebuje nič, zradca i   ﬞ  ho už zotročili! 

↓ 

* získal v prostredí za celý život návyky a presvedčenia a tie 

v jadre mozgu “živia“ istý mimoriadny organizmus...- veda... 

↓ 

 ← znovuzrodenie 1. ← CESTA → 2. ostať zotročený  * →  
* na rýchlokurze spozná zradcu! Mozog * už pre spojenie 

s ľuďmi aj celým Vesmírom používa  našu výbavu - 4 

piliere istoty (dôvera, úcta atď.) na 100%. ♥* dostáva V 

energiu ۞ 

↓  

* používa svoju výbavu. A to dôveru i vieru v seba aj iných 

a k sebe aj iným používa úctu i zodpovednosť. Žije múdro. 

↓ 

* vstupuje do seba, tvorí dobro a zmysluplne spolupracuje. 

↓ 

* je ozaj šťastný a aj jeho rodina je zdravá a žije v blahobyte. 

↓ 

Tu je dostatok času aj peňazí na všetko - hojnosť v rodine. 

Čas aj peniaze slúžia na sebarealizáciu, * je rodine oporou 

a rodina, priatelia aj známi vnímajú jeho Bytostnú Hodnotu. 

↓ 

* má dostatok peňazí i pre zdravie rodiny a všetci žijú dlho. 

↓ 

* má osud vo svojich rukách, nie je TU otrokom pre iných, je 

finančne nezávislý, pomáha iným ľuďom a spolupracuje... 

↓  

* bez rýchlokurzu z jadra mozgu do celého tela ďalej priteká 

tzv. kyselina a tá rozleptáva spojenie síl zo štyroch ⁞ pilierov! 

Úspech, radosť, zdravie a šťastie sú fuč... ♥* je bez V síl...! 

↓ 

* si neverí/padá sebavedomie, v neúcte si likviduje charizmu, 

nedôvera mu bráni v spolupráci a nezodpovednosť rozleptá ♥ 

↓ 

* je vypočítavý, využíva iných a bojuje...! Príčina: lenivosť  

↓ 

* je zotročený, má problémy, aj rodina trpí a všetci sú chorí! 

↓ 

Tu je nedostatok času a aj keď peniaze sú, ak sú, * musí stále 

vývoj vecí kontrolovať, musí byť neustále v strehu. * kritik 

môže byť rodinou, priateľmi i známymi len ťažko milovaný! 

↓ 

* čas letí, rodina je chorá i keď sú peniaze, životy sú kratšie! 

↓ 

* sa riadi zákonmi, vedú ho iní/moc..., nemá v rukách svoj 

osud, je otrok a doslova potravou pre iných, aj keď je boháč! 

↓ 

SLOBODA         ← VÝZNAM  A CIEĽ  →       OTROCTVO 

* motivuje iných, podporuje činnosť iných, je k nim srdečný, 

prácu iných štedro odmeňuje a spolucíti v potrebách iných. 

↓ 

Láska v živote * je tá hlavná priorita a odovzdáva ju iným. 

↓ 

* neočakáva riadenie, je aktívny. A vie, že pomoc od štátu už 

nepríde! * o šťastí nesníva, ale koná a nikoho nevykorisťuje. 

↓ 

* altruista žije aj pre cudzích, nie len pre rodinu. Vie pomôcť 

ku kvalitnému životu minimálne jednému - potrebnému... 

↓ 

* si uvedomuje, že na Zemi žije vďaka iným, vie čo je Celok. 

↓ 

* používa hru Života vyvierajúcu z dôvery, viery, úcty a z tej 

vnútornej zodpovednosti/lásky. * kreatívne speje ku šťastiu. 

↓ 

* iných kritizuje, vyžaduje od iných aktivitu, zodpovednosť, 

prístup i kvalitu, aj sa vyhráža, a hľadá lacnú pracovnú silu! 

↓ 

* berie lásku ako manipulatívny nástroj, ale od iných ju 

chce! 

↓ 

* očakáva pomoc či riadenie od iných, sníva o šťastí, alebo 

usiluje o svojho živiteľa či dokonca o mnohých živiteľov... 

↓ 

* egoista žije v sebaklame a okrem rodiny- lepší prípad, sa 

už o iných nezaujíma a ku kvalitnému životu nepomáha 

nikomu. 

↓ 

* si neuvedomuje život vďaka iným na Zemi, ignoruje 

Celok. 

↓ 

* používa pravidlá hry stojace na paragrafoch bez kreativity, 

často § aj obchádza, a uspokojenie so šťastím je 

nezlučiteľné. 

      HARMÓNIA                 ← ROZHODNUTIE →                 DISHARMÓNIA 

Tá cesta je naozaj vedomá! Či pôjde * tou cestou, tak to je na 

jeho slobodnom rozhodnutí, že už nebude kráčať so 

zradcom. 

↓ 

* má odvahu! Pozvánku akceptuje, rád príde na rýchlokurz 

pozrieť sa zradcovi priamo do tváre, lebo chce pochopiť hru 

a princíp fungovania nášho tela i mysle a dá pozvánku iným. 

↓ 

* pochopí prácu mysle, uvidí... svojho zradcu v hlave, žasne 

nad dokonalosťou Prírody, že naša hlava nie je niekde mimo 

a že mozog pod taktovkou srdca beží perfektne i pre Prírodu. 

↓ 

* chápe biologické prepojenie celého organizmu a pochopí 

spätnú väzbu mozgu i každej bunky tela do centra - CNS, 

kde je usadený zradca, tiež spojený so všetkým vo 

Vesmíre...   

Tá cesta je taktiež jasná, rovnako aj na túto svieti Slnko, no 

zradca v hlave má * v moci a on... nechce aby * poznal trik. 

 ↓ 

* pozvánku najskôr neakceptuje, odignoruje aj toho kto mu 

pozvánku dal, pretože rázne rozhodnutie poznať trik nemá! 

No predsa môže urobiť dobrý skutok - dať pozvánku inému. 

↓ 

* ignoruje myseľ i rázne rozhodnutie pre Život v Harmónii. 

* nevníma podstatu Prírody i keď mu dáva nespočetne veľa 

dôkazov pevného spojenia všetkého so všetkým dennodenne! 

↓ 

* nemá čím pochopiť spojenie všetkého so všetkým a vďaka 

zradcovi tzv. úspešne ťahá na seba a svoju rodinu problémy.  

* nezaujíma Harmónia - jej pevne spojené oká reťaze Života!   

Schéma autorsky chránená. 



26  

 

Po prečítaní schémy môže človek pochopiť, že ísť osobne zažiť to svoje 

o sebe, má skutočne prioritu a iné môže trochu počkať. 
Nikdy neposudzujme(!) vyzývateľov a keď niekto má také sklony, tak to je 

práve tá úvodná práca zradcu vo vlastnom mozgu. Vlastná hlava posudzuje obal 

- človeka a to môže odradiť od kurzu... v LTS n.o.. 

Každému, kto prečíta toto pozvanie aj tu vo Výročnej správe, odporúčame 

zamyslieť sa nad tým, čo sa odohráva v mozgu a čo všetko sa deje v každej ceste 

človeka, ktorá je navonok samozrejme vždy iná! 

Vraví sa, že koľko ľudí, toľko ciest... Avšak každá cesta je podľa predlohy 

jednej z týchto dvoch základných, ktoré sú uvedené v schéme na predošlej 

strane. Mnohí na Zemi hovoria o akomsi poslednom súde, akože o Božom súde, 

a už len podľa toho sa dá povedať, že ľudia sú skutočne fakt zmanipulovaní...!!! 

 

Pravda je však taká, že na vyzvanie k lepšiemu v duchu Bytostnej podstaty 

reaguje veľmi málo ľudí a práve tá masa “spiacich“ ignoruje vyzývateľov.  

Preto je dnes tak ako je a myslieť si, že je to OK, je tá najväčšia chyba masy... 

Blíži sa veľmi zlá doba a bez zmeny bude proste koniec... Najhoršia predzvesť 

toho konca... je, že ľudia nenormálne chorľavejú na civilizačné ochorenia... 

 

Preto LTS n.o. šíri informácie tak, aby si každý vybral cestu pre skutočné 

poznanie Zmyslu Života a Dobra... s tým, že pochopí činnosť svojho mozgu. 

Navyše a najmä, ak dnešok niekomu príde ako posledný súd...  

Každý sa už musí ROZHODNÚŤ sám za seba a už musí vedieť, že v ceste mu 

stojí práve vlastný mozog! Záchrana, alebo odsúdenie k záhube nie je dilema, 

ale keďže ide o najvážnejšiu vec pre všetkých, tak každé rázne uvedomenie 

v sebe je mimoriadne dôležité jak osobne tak spoločensky! Zamyslieť sa nad 

sebou na chvíľu ako pred vlastnou smrťou, je správny uhol pohľadu!!! 

LTS výročná správa 2015 okrem iného opakovane poukazuje na to, že za nikoho 

z nás neurobia zmenu ani politici, ani ekonómovia a ani kňazi... Jednoducho to 

nejde! Každý už asi počul, že pred smrťou nám prebehne ten vlastný film..., 

niekomu už isté premietanie niečo naznačilo a vrátilo ho to ešte späť na Zem 

dokončiť začaté... No, čakať na ten posledný film o spoznaní Pravdy, je ale 

neskoro!!! 

Môžeme sa pokúšať o čokoľvek, no pokiaľ sa netransformujeme na skutočne 

ľudské bytosti, tak o záchrane a úniku pred úpadkom uvažujeme zbytočne!!! 

Premena či zmena v sebe je však jednoduchá a možná vec pre každého (ak nie je 

silne psychicky poškodený), lebo od narodenia má každý v sebe základ – DAR. 

Už je najvyšší čas na premenu a pre niekoho možno zároveň i posledná šanca... 

Každý má v sebe uloženú silu neopísateľnej veľkosti a navyše tú silu vieme 

spojiť v Jedno! Jednotlivec si ani len nevie predstaviť, že ako silní sme Spolu!!! 

Takže preto sme rôznou mocou... cez “rozdeľuj a panuj“ tak systematicky 

manipulovaní do egoizmu, strachu a stresu. A tieto atribúty blokujú tú vyššiu 

kapacitu mozgu pre schopnosť obísť úpadok a v mieri urobiť skok na Vzostupe! 

Ak by moc... v manipulácii ľudí poľavila a keby sa ľuďom na Zemi v priemere 

zvýšila kapacita vedomého využitia svojho mozgu len o jedno jediné percento, 

tak v tom momente by skončili na Zemi politici a všetci špekulanti... 
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Nedovolím si povedať, že ako, ale určite by sme politikov či iných šialencov... 

na riadenie... nepotrebovali a Sloboda, Pokoj a Láska by kolovala v našej krvi!!! 

  

V TAO sa píše o obrovskej tzv. ženskej sile a tá je v nás, v každom človeku! 

Mnohí ju opisovali, nie som prvý, no doteraz nik nebol schopný rozumieť tomu, 

alebo prijať ten fakt, že už reálne musíme s tou silou spoznať zradcu v hlave! 

Každý má v sebe tak ohromnú energiu, aká je napríklad v jadrovej hlavici..., 

a človek ju objaví ako náhle sa zbaví svojho zradcu inkvizítora vo svojej hlave. 

Narodili sme sa nielen pre to, aby sme boli len akýmsi človekom, ale aby sme 

boli super ľudský, pretože v každom z nás je Dokonalá Duchovná Bytosť!!! 

Ak sa chce človek tešiť zo seba, musí vedieť, že čo chce so svojim životom 

dosiahnuť. Nie, že čo chce v živote dosiahnuť, pretože toto je skutočne presný 

opak a nie hra na slovíčka! So svojim životom TU málokto niečo dosahuje! 

Náš život by mal byť radostný, teda požehnaný, a nemalo by to byť tzv. 

prekliatie. Od rána do večera sa starať kvôli tomu a tamtomu, je predsa 

otroctvo... a my nie sme vytvorení pre trápenie!!! Sme vytvorení pre Radosť!!!  

Človek je dokonalá Duchovná Bytosť, ktorá si prišla na Zem zažiť zážitok 

Ľudský!!! 

A čo si sami robíme?! Nuž, okrem hromád nepodstatného, klameme, klameme 

a dookola klameme... A toto má byť ten zážitok ľudský, ktorý je hoden 

Dokonalej Duchovnej Bytosti? Je to absolútne niečo iné od dnešnej reality!!! 

A ak je nejaký Stvoriteľ vo Vesmíre a určite je (Darvinova teória je vyvrátená), 

tak ten určite nemal zámer vytvoriť ľudí, ktorí sa stále starajú o to ako sa hádať, 

bojovať, navzájom len klamať aj zotročovať, no a potom po úpadku zachrániť. 

Takýto plán je skutočne nezmysel!!! 

Určite mal zámer vytvoriť a vytvoril, aby sa vždy narodilo dieťa ako Dokonalé 

a nie voľajaký polotovar... To, že človek ako čudný polotovar... umiera, tak na 

tom má negatívnu spracovateľskú zásluhu prostredie, kde sa človek narodí! 

A toto je už práca ľudí. Stvoriteľ mal isto zámer vytvoriť ľudí, ktorí sa vďaka 

Duchovnej Dokonalosti Bytostí po umiestnení v telách spoznajú a budú vedieť 

žiť v úplnej harmónii, mieri aj radosti. Niekde ešte ostali zvyšky tak žijúcich 

ľudí, ktorí prekypujú šťastím a skutočne sa tešia z Prírody tak, ako si to nevieme 

v tzv. civilizovanom svete ani len predstaviť. No mnohých tzv. domorodcov už 

pozabíjali práve egoisticky orientovaní ľudia, ktorí si myslia, že sú humánny...  

 

Pre akú kvalitu života sme teda boli niekým vo Vesmíre Stvorení?! 

Čo je náš pravý osud?! 

Nuž skutočnosť je taká, že musíme Byť transformovaní v sebe samom a cez 

seba transformovať aj Celok, aby sme postúpili do fungovania vo Vesmíre aj 

“inak“ ako fungujeme teraz!!! 

Naša Zem nie je Celým Vesmírom a naša Zmena vôbec nie je zložitá!!! 

Avšak ľudia sa uspokoja s hocičím zložitejším, než by prijali jednoduchosť 

Pravdy!!! Ľudia naletia náboženským manipulátorom či politikom na dogmy 

aj sľuby a myslia si, že sú ohromne múdry a racionálne myslenie nedopustia... 

Filozofujú, teoretizujú a pritom strácajú aktivitu konať a tvoriť  Dobro... Čo 

pre spoločné Dobro dosiahli napríklad všetci veriaci dokopy? Náboženské 

vojny! A čo pre spoločné Dobro dosiahli všetci politici dokopy? Svetové vojny! 
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Nuž, stačí sa pozrieť na ovocie z našich činností a vidíme, že skutočné šťastie 

ako keby niekde natrvalo zmizlo...! Doslova to vyzerá ako horor z hviezdnej 

vojny...  

Pozrime sa však na vec inak a to pozorovaním svojej tváre..., ktorá sa vzpiera 

obmedzeniam a problémom, lebo im chceme predísť, avšak nakoniec sme 

ničomu nepredišli a rôzne vojny či svetovú ubiedenosť nevedia ospravedlniť ani 

náboženstva, ani politické reformy a ani žiadne bohatstvo sveta... 

Z peňazí sme urobili nástroj na ovládanie ľudí a bez omylu vieme povedať, že 

kto má pod sebou najviac “oviec z ľudí“ a ťaží z nich peniaze, tak ide len a len 

o tento jediný cieľ... od pradávna a tomu je zatiaľ všetko podriadené!!! 

A pokiaľ toto nezmeníme, tak zavedený Nový ekonomický či svetový poriadok, 

bude rovnako dementne zlodejský s uctievaním zákonov, ktoré dávajú väčší 

priestor kriminálnikom a zradcom, aj keď ich  tak krvopotne vymýšľajú politici 

a aj iné hlavy...  

Ľudstvo obecne, Tu vôbec ani len netuší, že čo vlastne od nás Boh naozaj chce?! 

Taktiež nám proste nevadí, že napríklad zbrojenie je prioritou pred hladujúcimi 

ľuďmi na mnohých miestach na Zemi a nevadí nám, že farmaceutický priemysel 

tlačí do ľudí chémiu za neskutočné peniaze a zdevastovaná príroda je na 

poslednom mieste, lebo pralesy sa rúbu, čistej vody už na Zemi nieto, pod 

hrozbou zákonov pestujeme monokultúrne geneticky upravené plodiny pre 

potravinové korporácie a ľudia si už nesmú ponechať čisté semená z prírody... 

Vo Vesmíre sme vytvorili kolosálne smetisko a celému šialenstvu dokopy 

naozaj  nemôžeme pripísať Boží prívlastok, že to pochádza od nás Božích 

tvorov. A ani nemáme akúsi požiadavku Boha na toto šialenstvo, ktoré TU 

stvárame, takže niečo TU nesedí a niekto TU asi zošalel... KTO!? 

Ukázať prstom na obyčajných zotročených ľudí, by bola drzosť, lebo majú toho 

na pleciach veľa. Takže nám tu zostáva tá menšia časť z ľudí, ktorú vieme 

rozlíšiť podľa istých indícií. Nie je potrebné indície rozpisovať, no presne 

vieme, že sú to politici a všetci, ktorí držia moc v rukách! 

ÁNO, lenže aké je to naše Ľudské želanie, nás skutočne rozumných ľudí?!  

Pozrime sa to inak: “Prečo väčšina ľudí proste normálne nevie, že JA som 

ten Zdroj radosti a lásky pre každého, lebo to musím byť JA, aby vznikla 

zásoba Dobra pre ďalšie generácie?!“ Omieľať, že JA chcem byť šťastný a iní 

ma až tak nezaujímajú, nemá Bytostnú logiku a je to amorálne. Je najvyšší čas 

konečne povedať, že JA sa skutočne chcem realizovať, pretože inak nemožno 

zažiť šťastné zážitky Ľudské, pre ktoré som ako dokonalá Duchovná Bytosť 

sem prišiel!!! Každému stačí na to iba správne ROZHODNUTIE stať sa tzv. 

zásobovačom NADŠENIA. Byť šťastným je už potom malina..., to vieme  urobiť 

aj so založenými rukami vo vreckách a s úsmevom na tvári. Chápete? 

Keďže ale nikto za nikoho prežiť zážitok nemôže, a Stvoriteľ s tým samozrejme 

rátal..., tak preto každá Bytosť je vybavená obrovskou energiou a schopnosťami. 

Proste, nikto nemá žiadny problém zažiť zážitok Ľudský, ktorý je hodný Bytosti. 

Je to jednoducho ZÁKON Vesmíru a je tak jednoduchý, že až dych vyráža... 

Stačí odložiť egoistické klamstvá! To je všetko! A nič viac netreba! Úžasné... 

Dnes už vieme o šikovnom triku, ktorým obmedzíme silu druhému! Tým trikom 

sú peniaze použité v zotročujúcom systéme, ktorým sa udržuje moc nad ľuďmi. 
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A to je náš kameň úrazu!!! Spoločnosť pácha dookola tento najväčší zločin na 

človeku už od momentu jeho narodenia a vďaka šikovným ťahom mocných... to 

robia na svojich deťoch samy rodičia!!! A keďže to robia rodičia generácie po 

sebe nevedome, tak nemôžeme viniť nikoho!!! Túto tzv. štafetu usmrcovania 

Bytosti, si ľudia odovzdávajú od pradávna a nepoznajú v tom seba ako zlo... 

Bytosti proste zabudli, že to ide aj inak! Človek vďaka rodičom len “tupo... 

a nevedome...“ prežíva všetko možné bez toho, aby poznal sám seba a bol si 

sebou istý v každom konaní. Vždy mu uniká “Podstata“ a preto žije v ilúzii... 

Kto je dnes naozaj šťastný, kto si vôbec dokáže predstaviť skutočné šťastie 

alebo skutočnú Radosť v skutočne Ľudskom zážitku? Skutočne iba málokto, 

lebo naozaj vedieť, že kým vlastne je Človek, tak to je iný rozmer uvedomenia 

seba samého a emocionálna radosť či pocit akéhosi šťastia z adrenalínu, je 

naozaj len tak na vyvolanie úsmevu na tvári... A kým človek nevie kým teda je, 

tak nevie, že do akej miery je otrokom pre tých, ktorí ho cez peniaze riadia!!! 

Stačí, že len jedna povinnosť platiť niečo človeka ubíja, tak už niečo zle funguje. 

A keď to zlé fungujúce je v podstate založené na vykorisťovaní človeka, tak nie 

je čo dodať, lebo proste ide o týranie... Týranie proste každý človek cíti...  

No aj napriek všetkému, je každý z nás neopísateľne silný Duch. 

Zdroj poznania máme každý z nás v sebe a je nepredstaviteľne veľké! Len je 

škoda, že tá drvivá väčšina ľudí, ktorá cíti týranie... a vie o manipuláciách...,  

očakáva riadenie od nejakých mocných... ako to stádo oviec a dovolí moci... 

týrať aj svoje potomstvo. Rodičia doslova vedia, že ich deti budú zotročené 

a neurobia pre zmenu vlastne nič. Preto pred úplnou dehumanizáciou 

predchádza proces, ktorý musí vyvolať veľmi krízové a konfliktné situácie ako 

krajné alebo posledné varovania... Pokiaľ sa ani tak ľudia nezobudia, tak tým 

ľudia vlastne vyšlú signál, každopádne do Prírody a aj niekam do Vesmíru, no 

a už je nami dané aj vytvorené, že TU sme skončili, respektíve už sa TU nedá 

ŽIŤ. Či už to bude tak, že Príroda je zničená, alebo nás Príroda vyhostí, lebo si 

vyžiada regeneračný proces, tak to je téma Vyššieho rámca... „Koniec...“  

Vráťme sa však k rodičom a pokiaľ sa rodičom podarí nezničiť talent dieťaťa 

a dieťa rozvinutím talentu do úžasnej krásy ukáže svoje schopnosti, tak to je 

dôkaz, že deti TU prichádzajú dokonalé, rozumejú Prírode a môžu nás teda aj 

zachrániť! Tejto vete by mal rozumieť každý dnešný človek a ak chceme realitu 

a pravdu bez úpadku..., tak sa snažme porozumieť, že niečo sa musí s nami stať. 

Nestane sa to ale samé od seba, osobné pričinenie je nevyhnutné!  

Musí v nás nastať nejaká zmena a človek sa musí pozrieť do vlastných 

vnútorných očí strachu!!! Až potom sme dosť citliví a máme tú prenikavosť 
dosiahnuť bod Skutočnej Pravdy... Potom už človek nemusí opúšťať svoju 

rodinu, deti, domácnosť a cestovať kdesi po svete za prácou, alebo za 

duchovným poznaním... Dnes sa za prácou cestuje len preto, lebo ľudia nevedia 

v sebe otvoriť tzv. knihu s pravým duchovným poznaním, kde je všetko jasné... 

Žijeme vo veľmi nebezpečných podmienkach. Je najvyšší čas skúsiť naozaj 

pochopiť, čo je veľmi vážna vec, že ísť do svojej hĺbky a objaviť, že kto sme... 

Už to nesmieme odkladať a musíme prijať svoju premenu, lebo nám hrozí 

kolaps, zlo a zánik je možný ako ešte nikdy... My však vieme zmeniť osud!!! 

Svet je plný rôznych chorôb a problémov, prichádzajú vždy nové a nové zlá..., 
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rôzne národnostné problémy, rôzne medzinárodné problémy, no a v tomto 

všetkom si ľudia nemôžu pomôcť len preto, že tzv. pasáci pasú... a ich strážne 

psy... to cez peniaze riadia...  

Musíme sa dostať mimo toho riadenia a každý sa musí stať pevnou 

osobnosťou Pravdy sám za seba. Dnes to riadenie ale ešte mnohí nevedia 

opustiť, boja sa Slobody a zodpovednosti za Slobodu, takže nechápu o čom 

je Pravda! 

A Pravda je taká, že zviera aspoň naozaj vidí potrebné pre život, naozaj chráni 

svoje potomstvo a Príroda odoláva manipulácii skutočne bravúrne, lebo asi 

poznáte príslovie, že Príroda sa smeje posledná... Človek akosi nevidí, aj keď 

má oči otvorené, že je vlastne zmanipulovaný a už len sám seba presviedča, na 

základe zvykov, že je to akože normálne, keďže to tak vždy bolo... 

Neodsudzujme sa za túto slepotu..., no vzájomne sa vyzývajme, aby sme boli 

bdelí a uvedomili si, že MY sa musíme zmeniť. Veď koniec koncov KTO sa má 

zmeniť?! Ak sa človek skutočne dotkne svojej múdrosti v sebe, tak už na žiadnu 

tzv. prednášku do kostola nepotrebuje chodiť a prekukne kňaza i celý Vatikán... 

Inak vo Vatikáne presne vedia, prečo sú ľudia otrokmi a nie Slobodné Bytosti!!! 

Keby v roku 553 n.l. neboli zradení kresťania, tak dnes by bolo inak a ľudia by 

vedeli prestať byť otrokmi pre zamestnávateľov, politikov, bankárov a všetkým 

korporáciám. V náboženstvách nikto neučí ľudí ako nebyť otrokom a nerobiť na 

chytrákov, ktorí vlastnia 90% všetkého majetku na Zemi! Zatiaľ obrovská masa 

ovečiek... je stále chorľavejšia a stále viac musí robiť pre svoje udržanie sa na 

akejsi úrovni. A to je náš matrix...!!!   

Musíme rozšíriť svoju víziu a jediná, tá globálne správna vízia je, že všetci 

ľudia na svete by mali dosiahnuť premenu – zmenu v skutočných Ľudí. 

Sme totiž svoji vlastní nepriatelia sami v sebe!!! A to je realita, v ktorej nám 

hrozí rapídny úhyn..., takže musíme vidieť utópiu v tom, že zmena sa sama 

neurobí. Zem sa nezničila sama, to My sme ju zničili!!!  

Ľudia majú strach z druhých ľudí, majú strach aj v rámci svojej rodiny, takže 

dôvera v druhé Bytosti, s ktorými sme predsa brat a sestra na najvyššej úrovni – 

duchovnej, je žiaľ(!) takmer  nulová...  

V každom náboženstve sa predsa hovorí, že máme bojovať so svojim vlastným 

nepriateľom, ktorého máme v sebe. Tak kto teda naozaj je tým hrozným 

exekútorom? Vôbec nemusíme mystifikovať a stačí sa pozrieť do vlastných očí! 

A tým nepriateľom je bunková časť uprostred nášho vlastného mozgu, ku ktorej 

vedú očné nervy. Oči sú oknom priamo do pracovne ega, alebo tomu hovoríme, 

že oči sú oknom do duše..., ktorá cez emócie triedi a rozhoduje na základe 

nazbieraných informácií v živote! A tým, že nevieme ovládať samých seba, tak 

chceme ovládať aspoň tých druhých..., vrátane planéty. A ťažiť zo strachu pred 

nedostatkom..., sa nám javí ako najschodnejšia cesta. Pozor, je to chyba!!! 

Sme v poriadku, sme vo vnútri úplne tichí, pokojní a radostní? Nie, to teda nie!!! 

Takže strácame svoju energiu tým, že sa na druhých hneváme a máme strach(!), 

čo je vlastne cesta do disharmonického života, ktorú raz budeme musieť zničiť... 

Keď sa pozrieme na iného človeka, vidíme množstvo slabostí ako čosi bežné 

a tak ziskuchtivosť či sex dominuje v živote každého ako magický druhý breh, 

na ktorý sa človek veľmi chce dostať. Takže opäť emócie a strach ženie našu 
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aktivitu na Zemi. Strach už proste len zničí všetko navôkol... A potom sa 

čudujeme, alebo si nevieme poradiť, že ako máme napraviť zlý stav... Ľudia sú 

ako zmyslov zbavení a dôstojnosť, dôvera, úcta, viera v druhých ľudí či 

zodpovednosť, sú rozvinuté len minimálne. A tak sú skutočná hrdosť aj česť 

úplne paralyzované. Tieto slová sú asi len v profesijných slovníkoch. Hrdosť 

a česť je medzi ľuďmi vzácnosťou a rovnako málo ľudí vie, že ako je to vlastne 

s tým „kopaním vlastného hrobu“ svojim egom... “vďaka“ ziskuchtivosti a sexu. 

Ego je nástroj – čakan... a ziskuchtivosť či sex, sú ako lopaty, ktorými 

prehadzujeme materiál... Ego diktuje tempo aj štýl a záleží mu len na množstve, 

lenže ako to už poznáme, samé za zahrabe vlastným p-od-kopaním...!!! 

Arogantnosť má dnes oblečené obleky alebo šaty... a pokrčené látky na nej sa 

žehlia učením... Žijeme prekrútený život a disharmóniu či dehumanizáciu vníma 

len sem tam niekto!!! 

Mnoho a mnoho ľudí musí urobiť introspekciu, aby masy ľudí v sebe videlo, že 

prečo robíme to a to, prečo strácame energiu na nezmyselných veciach a prečo 

sa tak bojíme iných ľudí?! 

Dnes je veľmi vážna vec STRACH a v jeho režime pracuje Hypotalamus, 

ktorý je tým pádom našim zradcom a ten egoisticky kope človeku hrob... 

Avšak môžeme byť veľmi silní, veľmi pevní (zdraví) a môžeme byť úplne 

vyrovnaní, ak sa staneme opäť Duchom – Dieťaťom... Keď sa dieťa narodí, tak 

vtedy ozaj nemôže mať predsudky, čiže rodičia sú prví, ktorí vnesú do dieťaťa 

STRACH! Veľa sme počuli a čítali o duchu a duchovnom..., ale hmatateľné sme 

nedosiahli takmer nič. Jednoducho sme ani nemohli, pretože takmer každý z nás 

toto pole pôsobnosti opustil už v prvých rokoch svojho života, teda v detstve! 

Dokonca aj keď čítame zenový systém, tao 

systém, Bibliu, Korán alebo iné, tak teoreticky 

vieme ako dosiahnuť Duchovný stav..., lenže 

prax je úplne iná, lebo na to potrebujeme 

práve to, čo sme dovolili rodičom z nás 

v detstve vyhnať... Čiže rodičia nám na 

jednej strane dajú fyzický život, no na 

druhej strane do nás zavlečú strach a stres, 

čím odstavia našu Bytostnú jedinečnosť 

na slepú koľaj... otrávením – zavlečením 

programu... do Amygdaly aj Hypotalamu a zbavia takto svoje deti tých úžasných 

síl a Duchovných schopností pre materiálny Život!!! 

Dnes máme internet a vieme si pozrieť takmer už všetko, že ako fungujeme... 

Musíme sa opäť stať Deťmi prítomného okamihu a preto musíme poznať 

Cestu návratu k sebe – do svojej Bytostnej Duchovnej Dokonalosti!!! 

Sme úžasne Bytosti, sme krásne Bytosti a vo vnútri sme ohromne veľmi silní... 

Ale neuvedomujeme si to a preto viac vecí LTS opäť pripomína aj touto 

Výročnou správou 2015.  

Musíme sa vrátiť do svojej podstaty, lebo nás čaká tvorba a kopa opráv na 

Zemi a inak tú prácu proste nezvládneme... 

http://www.google.sk/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&docid=oezgCcrN0UhbYM&tbnid=3374XPukWVCE1M:&ved=0CAUQjRw&url=http://knowingneurons.com/2013/02/27/the-amygdala-a-full-brain-integrator-in-the-face-of-fear/&ei=mm7CU5v0H8PnOp3kgdgB&bvm=bv.70810081,d.bGE&psig=AFQjCNE9fusNykFb9V2dtqTK3Ia1YQ0eGw&ust=1405337525796774
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Tento prerod je veľmi(!) dôležitý a rodičom jednoducho musíme odpustiť, 

lebo naši, dnes už starí rodičia, naozaj nemali tie potrebné informácie pre 

tú časť mozgu Cortex, ktorá pracuje s výkonným programom pre Život... 

Dôležité pre nás je Teraz, aby sme vedeli, že musíme v našej evolúcii dosiahnuť 

bod sebarealizácie tak, aby nás nezasiahol kolaps z deštrukcie či dehumanizácie.  

Rôzne sebectvo i rôzne obmedzenia sú v každom z nás a tak je na každom z nás, 

či sa s tým chceme stretnúť tvárou v tvár k sebe. Niekomu postačí bežné zrkadlo 

a keď sa človek dostane nad rôzne predsudky, tak EGO, ktoré určovalo náš život 

a ničilo nás, dostane svoju príučku z toho krivého a falošného. Musíme sa dostať 

nad EGO a urobiť zmenu pomocou JA, čím sa vytvorí cesta k zjednoteniu ľudí 

a tak vytvoríme stav, kde sme skutočne Jednotní. To je tá naša Duchovná sféra... 

Keď sa dostaneme nad EGO, tak pochopíme aj naše Zjednotenie na Zemi. 

Stratíme všetky nesprávne stotožnenia... a už budeme schopní vidieť Rodinu...  

Naše nesprávne stotožnenia sú, že “patríme tejto krajine, alebo že patríme 

tomuto náboženstvu, či patríme tomu a zas tamtomu“. My nepatríme ničomu a 

nikomu!!! 

Sme v Božom Kráľovstve, sme Vesmírne Bytosti Energeticky Spojené/VBES 

a musíme  dosiahnuť energetické spojenie! A až tak budeme Jedno, pričom 

už vieme, že čo nás spája. Spája nás predsa Láska – energia pohybu a každý 

človek ju má v sebe Vesmírom zriadenú! Inak by sme vlastne nežili a 

nemnožili sa... Zatiaľ sme len ako kobylky a ničíme seba aj Zem...!!!  

Kundalini je slovo opisujúce silu, ktorú má každý v kostrči. 

 

 
Táto sila je v našom živote veľmi, veľmi dôležitá aby sme ju mali prebudenú 

a keďže je voľná, nepredajná v akomkoľvek zmysle, tak je vlastne našim 

Darom. A keďže každý človek má tento Dar, tak zaň nemusíme nikomu platiť. 

https://www.google.sk/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&docid=D57b40XKkbgBDM&tbnid=cftbyZf46apVYM:&ved=0CAUQjRw&url=https://hiddenlighthouse.wordpress.com/tag/kundalini/&ei=6nHCU6q2BYOBOO-wgJgO&bvm=bv.70810081,d.bGE&psig=AFQjCNE_jx6fJARgks2kvpry9v3aK_ofOA&ust=1405338286047547
http://www.google.sk/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&docid=s0kvGbK6V0V4rM&tbnid=mRphgi0k9KcgGM:&ved=0CAUQjRw&url=http://www.newbrainnewworld.com/?Awakening_of_Kundalini:Kundalini_and_the_Brain&ei=mHHCU6CkMIHgONm9gagO&bvm=bv.70810081,d.bGE&psig=AFQjCNE_jx6fJARgks2kvpry9v3aK_ofOA&ust=1405338286047547
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Za Lásku teda neplatíme, no obchodné triky cez lásku je už iná tržná taktika... 

Koľko teda môžem zaplatiť za niečo, čo je energiou vo mne samotnom a je to 

zároveň energiou Stvoriteľa a Vesmíru?  

No, jednoducho za to sa nedá zaplatiť! A tým pádom sú pasáci a pastieri... 

v každom smere a sfére vždy manipulátori!!!   

Keď je to úplne voľné, prečo nezískať svoju sebarealizáciu? Prečo nevyrásť?  

Ide tu teda o rozpor, teda vzniká boj medzi náboženstvami a pohanmi? Áno! 

Pritom každé náboženstvo hovorí “Poznaj seba samého!“, tak načo bojovať?! 

Mohamed Sahab povedal jasne: “V čase vzkriesenia vaše ruky prehovoria.“ 

A čo hovoria naše ruky?  

Nuž, „ovocie“ už poznáme, videli sme a vidíme toľko hrôzy ako nikdy, takže 

podľa toho už tu máme čas vzkriesenia!!! 

Hinduisti veľmi dobre poznajú a vedia, že musíme získať sebarealizáciu. 

Nuž nemá žiaden význam počúvať rôznych pasákov... či guruov... a dávať im 

naďalej peniaze, samozrejme dnes pre mnohých ťažko zarobené! 

Veď čo sme dosiahli všetkými rituálmi, ktoré robili naši predkovia a ktoré sme 

doteraz robili aj my? Čo sme dosiahli modlením a darmi pre pasákov a guruov? 

Absolútne Nič...!!! 

Dnes nám ale už nikto nemusí hovoriť, že sme predurčení na zjednotenie! Ako 

Bytosti to vieme, že sme Jedno od Počiatku..., ale vieme to aj ako ľudia, ktorí na 

každom kroku klamú a podvádzajú? Nie, pretože moment podvodu je pád... 

Takže už nestrácajme čas počúvaním príbehov! Tie vlastne nikdy neskončia... 

Čas beží každému a beží aj nám spoločne! Všeobecne je už asi vyčerpaný!!! 

Naša nezisková organizácia Láskou tvorený svet, približuje problematiku už 

sedem rokov a v akomsi zhrnutí veľmi dobre vidíme správanie väčšiny ľudí. 

Vieme teda, že ľudia si neuvedomujú, čo by mali robiť. Slovom ľudia si 

neuvedomujú, že sme energeticky spojene Bytosti a spojené cez Zem práve cez 

miesto kde sídli kundalíni. Ľudia si neuvedomujú, že v skutočnosti všetko 

naozaj funguje od vzniku ľudí, lebo inak by sme TU a TERAZ v tejto podobe 

vôbec neboli! Prebudených ľudí kedysi jednoducho upálili, aby proste zastavili 

proces spájania ľudí, lebo práve toto je náš prirodzený spôsob koexistencie! 

Toto prirodzené spolunažívanie chytráci chceli zastaviť a Dnes neveľa chýba do 

úplného zastavenia spolupráce medzi ľuďmi a nasadenia absolútnej moci...   

Celé ľudstvo však musí rozumieť tomu, že sa treba vyhnúť osudu zničenia 

mocou, vyhnúť sa mocenskému zničeniu zvyšku nášho zdravého rozumu! 

K tomu je vhodné prečítať a pozrieť si nasledovné: 

V mozgu máme dvoch riaditeľov   

 
nastáva otázka: Čo s emóciami, neuromarketingom, nevedomím, rozhodovaním a teda mozgom?   

http://neuromarketing.sk/?p=704
http://neuromarketing.sk/?tag=emocie
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Mozog je efektívny rozpoznávací systém, ktorý najskôr podnety porovná s tým, čo má 
v pamäti a nové skúsenosti si zapamätá a zapamätané využíva. Čím sa odlišujú ľudské 
mozgy od zvieracích? Predovšetkým vyššou úrovňou vedomia – uvedomovaním si 
svojho »JA« a úrovňou prežívania, čo znamená, že naše – ľudské mozgy dokážu 
udalosti lepšie naplánovať, posudzovať, premyslieť, precítiť a prerozprávať. 
 

Centrálna nervová sústava a mozog sa vyvíjajú už 500 miliónov rokov smerom zdola hore. Teda 
smerom od nervových dráh cez miechu, mozgový kmeň, mozoček, limbický systém až k šedej kôre. 
Vyššie centrá s novými funkcionalitami vznikali zdokonaľovaním a oddelením sa od nižších, vývojovo 
starších oblastí. Asi pred 100 miliónmi rokov u cicavcov nastala skoková zmena, začala sa vyvíjať 
šedá kôra. 

Ale len v posledných 2,5 miliónoch rokov sa začal mozog našich predkov proporcionálne meniť. Začal 
sa rozvíjať a rásť čelový lalok (obr. 1). Je to oblasť, kde sídlia naše pocity, úsudok, myslenie, 
plánovanie a reč (obr. 2). Práve tieto funkcie mozgu nás najviac odlišujú od zvierat a umožňujú nám 
byť ľuďmi. 

 

Obr. 1 (vľavo): Vývoj čelového laloku v čase 
Obr. 2 (vpravo): Základné funkcie čelového laloku 

Ak chceme porovnať veľkosť našich a zvieracích mozgov, musíme ich porovnávať cez plochu. Práve 
povrch mozgu  nás robí rozumnejšími. Preto sú mozgy zvrásnené a usporiadané do lalokov, brázd a 
závitov. Takto môžu mať väčší povrch pri rovnakom objeme. 

O výkone mozgu rozhoduje plocha 

Mozog ľudí má trojnásobnú hmotnosť ako mozog nášho najbližšieho príbuzného, ktorým je šimpanz. 
Ale ľudský mozog zaberá až štvornásobne väčšiu plochu ako šimpanzí mozog. Ak by sme vyjadrili 
povrch mozgu človeka plochou v stranách, potom plocha mozgu človeka by zabrala toľko ako štyri 
strany papiera. Povrch mozgu šimpanza by zabral plochu jednej strany, povrch opičieho mozgu by 
zabral plochu pohľadnice a potkaní mozog by mal plochu väčšej známky. 

Tento rozdiel veľkosti mozgu a najmä čelového laloku spôsobil, že my ľudia sme si svet výrazne 
prispôsobili. Naučili sme sa dlhodobo plánovať, čo nám umožnilo zameriavať pozornosť na podstatné 
veci súvisiace s prežitím a zmenami v prostredí. Pozornosť sme sústredili na výrobu nástrojov, 
zabezpečenie a skladovanie potravy, tvorbu bezpečného obydlia, obklopenie sa hmotnými statkami. 
Sústredíme sa aj na to, aby sme lepšie porozumeli priestoru okolo nás. Neustále rozširujeme šírku 
záujmu, zvyšujeme rýchlosť a frekvenciu komunikácie. Tomu hovoríme pokrok, ktorý sme dosiahli 
vďaka mysleniu. 

Myslím, teda som 

Filozof René Descartes sa nazdával, že najväčším dôkazom existencie človeka je myslenie. Tento 
omyl zaviedol ľudstvo a najmä NEUROvedy takmer na 400 rokov do slepej uličky. Evolúcia mozgu išla 
inými chodníčkami – cestou emócií. 
Najprimitívnejšia časť mozgu, ktorú nájdeme u všetkých živočíchov s rozvinutejším nervovým 
systémom, je mozgový kmeň nad horným koncom miechy. Ovláda základné životné funkcie ako dych, 
tep srdca a metabolizmus. Z týchto základov sa neskôr vyvinuli emočné oblasti a oveľa oveľa neskôr 
aj šedá kôra. Už tento vývoj jednotlivých oblastí mozgu naznačuje, že medzi životnými funkciami, 
pocitmi a myslením bude nejaký vzťah. 

http://neuromarketing.sk/wp-content/uploads/2012/02/Evolucia_mozgu.jpg
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Cítim, teda môžem myslieť 

Prapôvod emócií súvisí s čuchovými vnemami. Emočné oblasti sa vyvinuli z oblasti, ktorá 
spracovávala čuchové vnemy. Emočné oblasti postupne obklopili horný koniec mozgového kmeňa 
(obr. 3). Hovorí sa im limbický systém (lat. limbus = obkrúžiť). 

 

Obr. 3: Amygdala a limbický systém 
Tieto vývojovo novšie oblasti dali mozgu nové funkcie. Preto sa môže stať, že s nami 
nekontrolovateľne lomcujú emócie, že strácame hlavu. Stane sa nám, že sa neovládneme, lebo nás 
zachvátil hnev, hnus, zhrozenie, strach alebo smiech, radosť, šťastie, túžba alebo láska. Preto vieme 
mať aj niekoho radi a môžeme udržiavať dlhodobé vzťahy. Tieto všetky pocity vychádzajú z nášho 
limbického systému. 

Až neskôr sa z limbického systému vyčlenili v mozgu ďalšie nové funkcie: pamäť a učenie. Najskôr 
ako súčasť limbického systému a neskôr ešte aj ako samostatná oblasť šedej kôry. 

Vďaka tomu šedá kôra rozumie pocitom, k zmyslovým vnemom priraďuje emócie a k 
emóciám pripája myšlienky.  
Preto môžeme prežívať pocity vyvolané ideami, nápadmi, umením, symbolmi, predstavami či 
značkami a produktmi. 
A ešte prekvapujúcejšie je to, že v dôležitých citových momentoch sa ostatné centrá podriaďujú 
príkazom limbického systému. To im dáva moc ovplyvňovať funkcie ostatných častí mozgu, teda aj 
šedú kôru s oblasťami myslenia, úsudku a plánovania, ako aj nižšie oblasti, ktoré riadia životné 
funkcie. 

Revolučný objav popísal úlohu amygdaly 
Pôvodne vedecká komunita uznávala teóriu, že oko, ucho a ďalšie zmysly dodávajú signály do 
thalamu, kde sa prekladajú do jednotného „jazyka“ mozgu. Že signály odtiaľ ďalej putujú do 
projekčných / asociačných zmyslových oblastí v šedej kôre, kde sa spracujú a následne vyskladajú 
konečný vnem. A že až potom sa dostávajú do limbického systému vrátane amygdaly. 
LeDoux v roku 1992 ako prvý popísal, že okrem prepojenia thalamu so šedou kôrou, existuje aj tenký 
zväzok neurónov, ktorý vedie priamo z thalamu do amygdaly. Keďže dráha medzi thalamom a 
amygdalou je kratšia ako dráha medzi thalamom a projekčnými / asociačnými oblasťami, môže 
amygdala reagovať rýchlejšie. Preto amygdala spúšťa citovú reakciu ešte skôr, ako oblasti v šedej 
kôre spracujú podnet. 
Akékoľvek spracovanie podnetu je sprevádzané emóciami, ktoré majú vždy rôznu intenzitu. Dokonca 
emócie predbiehajú rácio a sú až 3× rýchlejšie. Emočné informácie sa spracúvajú v nevedomí, 
ovplyvňujú rácio. Bezprostredné emócie následne „prifarbujú“ vnemy spracované v šedej kôre a takto 
emočne „prifarbené“ informácie sa nám dostávajú do vedomia. Preto môžeme hovoriť, že máme dve 
riadiace centrá, jedno, ktoré je rýchle – emočné a nepresné a druhé, ktoré je pomalé – racionálne a 
presné. 

Dôsledky pre marketing 
Tento LeDouxov objav spôsobil revolúciu v NEUROvedách a jeho význam si ešte všetci marketéri 
neuvedomujú. V roku 1994 Antonio Damasio publikoval prácu Deskartov omyl: Emócie, rozum a 
ľudský mozog. Na prípade Eliota vystaval hypotézu, že mechanizmus správania a rozhodovania si 
vyžaduje emocionálny vstup. Eliot mal poranený čelový lalok v oblasti, kde sa spracúvajú emócie. 
Eliotov problém bol, že sa nevedel rozhodnúť, napríklad dve hodiny riešil ďalší termín stretnutia s 
Damasiom. Takto Damasio dokázal, ako veľmi sa Descartes mýlil. 

Postupne sa aj marketing začal upriamovať na emócie. Ale až po vzniku NEUROmarketingu v roku 
2002 začali marketéri priamo merať nevedomé emočné odozvy spotrebiteľov na podnety, ktoré boli 
využívané v marketingovej komunikácii. Preto dnes skupina marketérov, ktorá chce efektívne 
komunikovať so svojou cieľovou skupinou, rieši nielen obsahové ale najmä emocionálne posolstvá. A 
to už je jedna dôležitá súčasť NEUROmarketingu:  

http://neuromarketing.sk/wp-content/uploads/2012/02/Limbicky_system_1.jpg
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Kto lepšie porozumie emóciám, ten lepšie porozumie spotrebiteľom a bude 
efektívnejšie komunikovať so spotrebiteľom na vedomej aj na nevedomej úrovni. Bez 
doručenia správy obom riaditeľom, teda oblastiam, ktoré nás riadia (limbický systém s 
amygdalou a šedá kôra), to nepôjde. 
Ukladanie do pamäti: 

0,10 sekundy – spracovanie zmyslového podnetu 

0,20 sekundy – pozornosť 

0,25 sekundy – emócia 

0,2 až 0,5 sekundy – spomienky a potlačenie pozornosti 

0,5 sekundy až 10 minút – pracovná pamäť 

10 minút až 2 roky – spracovanie v hipokampe 

po 2 rokoch – upevnenie 

0,2 sekundy až po prítomnosť – transformácia a plasticita zapamätaného obsahu 

 

Keďže mozog vytvára nielen fyzické ale aj asociačné prepojenia, zapamätaný obsah – spomienky sú 
plastické, teda podliehajú zmenám a to aj tie v krátkodobej, aj tie v dlhodobej pamäti. Spomienky sa 
preto môžu spájať, transformovať. Keby to tak nebolo, nemohli by napríklad marketéri (politici, 
ľudia) prispôsobovať svoju komunikáciu, ktorou spätne menia pohľad spotrebiteľov (verejnej mienky, 
ľudí) na značku (seba, druhých). (A z tohto môžeme usúdiť, ako ľahko vznikajú klamstvá...) 

 

Preto musí človek začať pracovať na svojej zmene – pracovať na sebarealizácii 

a nesmie to ostať len v teoretickej rovine, či akomsi želaní/ležaní! Musí získať 

svoju sebarealizáciu počas každého dňa tým, že pamätá na význam štyroch 

písmen – VBES, strávi niekoľko minút meditáciou (v niektorých krajinách je tomu 

prispôsobené aj prostredie na pracoviskách), počas dňa si spomenie na tri kroky zo symbolu 

A v srdci a tiež na štyri sily – základné kvality Ducha – dôveru v seba, vieru 

v seba, úctu k sebe a zodpovednosť k sebe.  Znenie troch krokov človek 

potrebuje pre myseľ, aby bola schopná odolať Egu, a základné kvality si musí 

pripomenúť pri každej činnosti na sebe či spolupráci s inými ľuďmi. 

A pomyslením na VBES, si človek v podstate vždy potvrdí svoj stav či spojenie 

so všetkými a všetkým.   

Nikdy neslobodno zabudnúť na vypočítavosť vlastnej mysle, lebo jedine naša 

myseľ neustále ospravedlňuje naše zlé správanie sa, s ktorým si vlastne ničíme 

ľudskosť a poškodzujeme všetkých ľudí aj celú planétu. Vlastná myseľ p-od-

kopáva a vedie človeka k sebaničeniu...  

V hlave je zradca / Amygdala... a toto je krutá pravda!  

Už nie je čas na filozofovanie, že čo tým chcel pre nás Boh urobiť, máme 

v hlave falošné stotožnenia, no musíme ich z hlavy vyhodiť a musíme všetci 

konať ako Jedno. My všetci sme Jedno, to je dnes podstatné, lebo Všetci sme 

Jedno aj globálne aj Vesmírne... 

Nie sme oddelení farbou, rasou alebo náboženstvom, národom atď., ale je nám 

do plaču, keď z krajín sa ťaží prírodné bohatstvo a tam je najviac chudoby 

a hladu... Slovom Hrôza!!! 

My všetci(!), každá politická strana vykrikuje..., lenže Jednotu nemožno 

sloganmi či rôznym vykrikovaním spustiť do činnosti ako reaktor, lebo túto 

skutočnú Jednotu na Zemi musíme cítiť vo vnútri srdca... Túto Jednotu musíme 

cítiť každý sám osobne vo svojom vnútri!!! 

To nie je len nejaké želanie, ktoré môže byť virtuálne ako konto v banke...! 

Musí to byť tzv. SMART a reálne prevedené do ekonomiky cez Ľudskosť. Musí 

to byť reálna Ľudská Jednota a keď tá esencia Života do človeka príde, tak 

osobne si každý uvedomí, že SOM časťou a súčasťou Celku. 
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Ranné náboženstva, zakladané prostými ľuďmi, viedli ľudí k tomu vedomiu, že 

sme Celok. No, neskoršie náboženstva už získavali moc bojmi a vraždením ľudí. 

Tento úpadok je dnes v každom smere našej existencie silne potvrdený fakt 

a kvôli moci na Zemi devastujú Zem a ľudí predstavitelia moci... ako prví! 

Čiže napriek poznaniu a vedomiu, že nesmieme bojovať a zabíjať sa, tak toto 

robia predstavitelia moci... ako prvé a to všade prostredníctvom zákonov 

a peňazí...! Prečo sa ale predstavitelia moci odklonili od Jednoty a práve oni 

ignorujú Harmóniu? Lebo si môžu sami v parlamentoch nastaviť zákony i svoje 

príjmy!!! Vždy ich k tomu ženie nenásytnosť a chuť po moci (Amygdala) a aby 

si moc udržali aj pre svoju rodinu..., tak na stráženie moci poskytujú priestor 

a možnosť dobrého zárobku vlastne hocikomu, lenže z nich si urobia tzv. 

strážnych psov! Títo strážcovia moci – byrokracia, sú ľudia dokonca tak 

zaslepení, že niektorí položia aj život za predstaviteľov moci. Lenže tu sa vynára 

veľmi vážna otázka: “Kto pred kým sa to vlastne chráni, keď nám všetkým 

čoskoro hrozí kolaps...?!“ 

Sme však Duchovné Bytosti, takže absolútne zlikvidovať či zabiť nás nie je 

možné. Vždy je tu energetická zložka akejkoľvek našej existencie ako VBES! 

Náboženstvá o tom svojim jazykom... vlastne vždy (len) do istej miery hovoria, 

takže sa pýtajme, čo chce tá hŕstka pri moci a prečo Spojenie ľudí do dnes ešte 

nefunguje?! Históriou sa tiahne niť výpovedí ľudí, ktorí povedali, že Spojenie je 

nutné, ale týchto ľudí moc... vyvrhla. Nedovolila masám, aby počúvali avatarov! 

Avatarov mučili aj zabíjali a pripomínajú nám ich symboly, sochy atď..  

Náš civilizačný problém všetkých je, že sme nenaplnili posolstvo avatarov 

a nespojili sme sa! Je nám k ničomu, ukazovať  na politikov či iných mocných 

pasákov alebo biznismenov, ktorí vlastne boli a sú nevedomí...  

Avatari vždy vyzývali všetkých, aby každý počúvol svoj vnútorný hlas, že má 

ísť cestou sebarealizácie! Vždy šlo aj ide o Cestu a stačí si uvedomiť, že každý 

so svojim životom dosiahne čo chce a že ciele pre veci, ešte nie je Cesta sama! 

A na takúto Cestu, na ktorej nie je auto, dom či dovolenka, ťažko niekoho 

nalákať a už vôbec nemožno nútiť! Iste, že lepšie by bolo, keby tí, čo chcú iba 

cieľ a moc neboli na scéne... Poznáme ich hry, takže už nemusíme ísť na ich 

predstavenia... a kde nieto divákov, tak herci... sa stratia. Čisté logika... 

LTS n.o. pri svojich verejnoprospešných činnostiach, bude vždy dávať do 

popredia informáciu o tom, že vďaka každého osobným usmernením svojej 

energie pre slobodu, pokoj a lásku, sa naše nové spoločné myslenie v slobode, 

pokoji a láske neopísateľne posilní a výrazne pomôže v samo ozdravovaní aj 

našej planéte. No rozhodnúť sa musí každý osobne a máme veľmi, málo času!!! 

Ak nastane vyššie spomínaná zmena myslenia v potrebnej väčšine ľudí, tak 

spoločne pochopíme sily slobody, pokoja a lásky a ľahko nájdeme tie Cesty 

v tvorivosti aj v skutkoch, ktoré umožnia Život produkujúcemu princípu, aby 

sa prejavil a naplno už medzi nami pôsobil. Samozrejme skutočné opravovanie 

negatívneho stavu na Zemi v každom potrebnom smere nastane iba vtedy, ak 

prioritou bude altruistický princíp. Len tak prejdeme k používaniu skutočne 

zdravého rozumu a egoizmus v našom živote rozpoznáme včas a kdekoľvek. 
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Hlavne v súvislosti s finančnými tokmi, rozdielmi v solventnosti ľudí a v tom, 

aká je úcta k majetku iných. Dnešnú moc... verejnú, či skrytú vo finančno-

hospodárskej sfére, už mnohí poznáme a osobne som zvedavý na to, keď ľudia 

pochopia a prestanú podporovať svojou prácou i peniazmi otrokárov... 

Prv však musíme už prestať veriť politickým sľubom či guruom a farárom... 

Naša nezisková organizácia LTS, stále ešte ako nový subjekt na spoločenskej 

scéne, vstúpila do života práve v rokoch, kedy je nedôvera maximálna a tým 

ochota pre podporu asi žiadna, lebo neznáme... je ignorované hneď. Korupcia 

všetko ovplyvnila tak, ako to vlastne vidíme a vieme, že sme skorumpovaný štát 

ako máloktorý vo svete... 

Hospodárske či rôzne iné krízy nám ukazujú negatívne počínanie, ale hlavnú 

príčinu krízy nezverejní nikto. Nikto nepoukáže na samotný náš vlastný 

egoizmus a žiadna vláda sa nechystá priznať klamstvá a už vôbec nie odstrániť 

napáchané škody! Čakať teda nápravu či zmenu zvonku, je úplnou naivitou! 

O Pravde mlčia aj predstavitelia náboženstiev...! Média nekritizujú súťaživosť 

ani konkurenciu, ale všetci redaktori vedia o ničiacom egoizme a vedia o tejto 

najväčšej pliage ľudstva! No „žijú“ a profitujú na chybách ľudí, ktorí majú 

zatemnený rozum práve egoizmom..., ktorý ich poháňa súťažiť a konkurovať...! 

A tak sa Tu tlačí najväčšia otázka doby; že kto je potom najväčší egoista...? 

Ukazovať na vinníkov v politike? Je to úplne jedno, či to robí politik, redaktor 

alebo opitý XY v krčme, lebo práve aj im môžeme povedať, že sú TU brzdou...! 

Z verejných financií teda nemožno počítať s podporou našej nosnej myšlienky 

a úspech byť podporení v podobnom nemajú ani iné verejnoprospešné subjekty. 

Nenávratné finančné prostriedky na správnu Cestu... jednoducho ešte nikto nedá 

a preto je každý takýto projekt najskôr iba v rovine úvah. Nechcem povedať, že 

v rovine utópie, ale Obrodu Lásky medzi ľuďmi nikto nefinancuje!  

Hrôza, že koľko peňazí zhltla reklama politických sľubov, pričom samotné 

politické myšlienky sú doslova kontraproduktívne pre spoločnosť! Od reálneho 

riešenia vážnych spoločných otázok na Zemi či v zapájaní sa jednotlivých štátov 

do riešenia problémov, sú to len „mydlové bubliny“.  

Každá krajina hlási, že chce a že už musí riešiť svoje rôzne či demografické 

problémy, no úspech sa v krajine nedostaví ani len náhodou, pokiaľ sa ľudia 

nespoja v altruistickej láske!  

Že ako a v čom spočíva podpora z lokálnych médií...? Zatiaľ je v nich iba kritika 

a tá ľuďom ešte nikdy nepomohla. 

Nepoznáme žiadne verejnoprávne médium, ktoré by pomohlo ľuďom a vyriešilo 

tú či onú závažná otázka života ľudí a pomohlo prírode. No a keďže toto žiadne  

média nevedia urobiť, tak ich za krátko ľudia nebudú potrebovať! Vzájomná 

potreba – média pre ľudskú lásku, je skutočne utópia a zakrátko sa môže stať, že 

ľudia už lokálne média skutočne nebudú potrebovať...  

Na Zemi dôjde ku transformovaniu vedomia ľudí inou cestou...  

Egoizmus pre Život na Zemi, je teda v akejkoľvek podobe len deštrukčná sila! 

Človek už musí pochopiť, že Život produkujúci princíp, ktorý tvoria energie 

slobody, pokoja a lásky, egoizmus nepotrebuje. Altruistický princíp nebojuje! 
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Práve ego zdevastovalo Zem a zotročilo ľudí. Sile Lásky – Nosnej energii života 

ego nerozumie.  

Život produkujúci princíp altruizmus je v nás aj celom Vesmíre a prúdi aj 

z Hora... Úplne stačí usmerniť svoju pozornosť smerom k svojmu JA v Láske! 

LTS ponúka veľmi účinnú, jednoduchú a rýchlu formu orientácie, ako jednu 

z ciest, a každý môže vykročiť k zmene... Najmä mladí ľudia, ktorí nie sú na 

čítanie a ani nemáme čas na obšírne štúdia... Čas sme “vďaka“ egu už stratili! 

Charakteristika, poslanie neziskovej organizácie LTS a jej nosná myšlienka, si 

vyžiadali dosť intenzívnu prácu. Logo „A v srdci“ a schémy oslovujú verejnosť 

a myšlienka sa medzi ľudí dostáva. Orientačná schéma na meditačnej pomôcke 

pre individuálne a nezávislé používanie jednotlivcami, či množstvo materiálov 

sú účinné a aj prostredníctvom internetu vieme ľuďom pomôcť. 

Za množstvo práce a investovaný čas bez nárokov na odmenu, sa touto cestou 

chcem poďakovať všetkým, ktorí sa podieľali na fungovaní LTS n.o. aj 

v uplynulom roku 2014.  

ĎAKUJEM vám milí súputníci a sme Tu s vami šťastný.  

Dnes nám Facebook umožňuje komunikáciu a priatelia sa na tejto sociálnej sieti 

dozvedajú o LTS n.o. všetko. Veľmi sa im páčia naše zámery a aktivity.  

LTS vníma, že Slováci sa altruistickou orientáciou k sebe vlastne nehýbu 

a egoizmus akosi ešte viac zapúšťa korene...! Mnohí iba diskutujú a filozofujú... 

Možno na internete táto Výročná správa pozobúdza viac ľudí, lebo každá forma 

informácií pre orientácii ku altruistickému postoju medzi nami, môže urýchliť 

očistu od egoizmu! Egoizmus nie je nič iné, než naša vlastná kontrolovaná 

“narkóza“ pre dysfunkciu myslenia! Inak, táto porucha osobnosti je diagnóza..., 

ktorá sa týka mnohých ľudí a je čas odstrániť ju. Všetky ostatné diagnózy... 

spolu, sú asi len to menšie zlo... na Zemi. 

Preto je nutné rýchlo ukončiť našu vlastnú pretvárku a naše vlastné klamstvá, 

ktorými sa navzájom zotročujeme a robíme deštrukciu v každom smere života! 

Veď už aj samotná Zem reaguje... 

Na záver k základnej charakteristike činnosti: 

Ľudia v LTS n.o. vedia a stále väčšie množstvo ľudí prichádza na to, že 

problémy spojené s ekologickou krízou na Zemi majú natoľko iracionálnu 

podstatu, že je potrebné pristupovať k nim z psychologického hľadiska. Avšak 

problémy hospodárskej krízy a rastúceho konzumu, ktoré sú hodnotené ako 

patologické nakupovanie a ktoré produkujú deštruktívne správanie k životnému 

prostrediu, už nepochádzajú výlučne a len z ľudskej chamtivosti. Narastajúcemu 

počtu ľudí je stále viac a viac jasné, že tzv. apokalyptický rozsah zlého 

zapríčiňuje takmer absolútna absencia altruistického správania medzi ľuďmi. 

Preto je nevyhnutné aj zriadenie 1. AZŠ a LTS n.o. musí na Slovensku takýchto 

altruistických škôl vytvoriť čo najviac. 

Dnes sa stalo nakupovanie akousi základnou formou uvoľnenia, čo je spôsob, 

ako uniknúť depresii a ako sa utlmiť – nemyslieť na problémy spôsobené 

životom v chorej spoločnosti. Stále viac a viac ľudí si pritom uvedomuje aj 
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chorobné prejavy svojich konzumných návykov a chcú to zmeniť, lebo 

v podstate vedia, že majú dočinenia s klasickým prejavom patologickej 

závislosti. Preto ak chceme riešiť ekologické či ekonomické problémy, musíme 

nevyhnutne pochopiť ľudské správanie a psychológiu...  

Do toho na prospech ľudí vstupuje LTS n.o. so svojou myšlienkou. Prvá 

altruistická zážitková škola/ 1. AZŠ začala rýchlokurzom: „Prečo si vybrať tú 

správnu cestu v živote?!“ 

Problémy súčasného človeka v ľudskej spoločnosti, cez zdanlivo odlišné 

pohľady, nám v základe poskytujú veľmi zaujímavý obraz a energetickú 

súvislosť. Vidíme a vieme, že sme prepojení s prírodou aj Vesmírom. Pritom 

podľa ekopsychológie môžeme povedať, že dominantný druh biosféry – človek, 

sa správa psycho-patologicky(!). Avšak len pomocou psychológie, dnes už 

nedokážeme definovať pojem duševného zdravia človeka, ktorý žije v šialených 

podmienkach veľkomestsko-priemyselnej spoločnosti. Preto je najvyšší čas, 

kedy už musíme preklenúť priepasť medzi psychológiou a ekológiou a ukázať 

jednotlivcovi priamo jeho energetické možnosti. Človek sa sám dokáže ľahko 

zladiť s Prírodou a zharmonizovať aj s Vesmírom. Je to naozaj jednoduché už 

od útleho detstva, na čo predsa poukazujeme osobným i spoločným VBES...  

No, najväčší nezmysel je, keď si jednotlivec povie, že: 

Ja sa nepotrebujem zmeniť, lebo to len tí druhí sa musia polepšiť...  

Ja nemám problém pridať sa v láske... 

Ja predsa viem, o čom je láska... 

Takže tu treba poznamenať, že takto je na scéne len ego!  

A tiež treba poznamenať, že pocit skutočného šťastia prinesie človeku iba 

poznanie skutočnej lásky a tvorba skutkov v skutočnej láske. Až toto, čo je teda 

diametrálny rozdiel, keď vezmeme prístup ako taký aj v láske k sebe... 

„Psychológia potrebuje ekológiu, ekológia potrebuje psychológiu.“ S tým 

heslom prišla skupina ekopsychológov v San Franciscu už dávno. Jedna aj druhá 

strana mohla vzájomným spojením iba získať, no bariéry medzi aktivitami 

enviromentalistov a psychológov boli oveľa väčšie, než ich tušili. A dnes sú 

oveľa väčšie, než si to vieme predstaviť. Pri popisovaní stavu planéty Zem, 

odborníci na verejnosti najskôr ľudí len strašia a obviňujú za stav na Zemi. Toto 

je však taktika zo stredoveku a pritom každý dobrý psychológ vie, že pacienta 

s určitým druhom závislosti obviňovaním a strašením nevyliečime. To je naozaj 

to posledné, čo by sme mali dostávať a tým sa navzájom aj ubíjať... (Pritom ale 

výstižný film DOMOV, ktorý sa premietal na celom svete 5. Júna 2008, na deň 

Zeme, u nás začal o 23
55 

hod. 
 
a teda po pol noci ho videlo len veľmi málo ľudí.) 

Dnes je na internete aj film VODA a v tomto filme je vedecky dokázaný fakt, že 

cez vodu, ako nepostrádateľnú tekutinu na Zemi, prebiehajú info-energetické 

väzby – VBES a tak sú ľudia ovplyvňovaní práve touto životodarnou tekutinou. 

Je to istým spôsobom najúčinnejšie médium na ovládanie ľudí. Dokonca sám 

človek si negatívnou tvorbou myšlienok vo svojej hlave... vytvára vo svojom 

tele zlú vodu a telo je predsa viac ako 80% z vody. To znamená, že až kedy 

môže človek so svojou vlastnou VBES tvoriť v láske...? Až po svojej zmene...!     
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A asi rovnako málo ľudí videlo dva a tri štvrť hodinový najnovší dokument  

EE - Zeitgeist: Moving Forward (slovenský dabing) , ktorý je dostupný na 

internete: www.ee.dunres.sk  (toto video by mal vidieť každý človek!!!) 

Video veľmi výstižné poukazuje na náš vývoj, odklon od Dobra a poukazuje aj 

na možnosti, ako sa dá Zmeniť život na Zemi a čo už TU pre budúcnosť máme. 

Jednou z najväčších irónií je však to, že množstvo psychológov sa dnes snaží 

pomáhať ľuďom konzumovať viac. Mnohí psychológovia pracovali a pracujú 

pre veľké firmy a snažia sa presvedčiť ľudí, aby nakupovali a spotrebovávali 

viac. Cez média sa na nás z každej strany tlačia a chrlia výdobytky novej doby... 

Je veľmi ťažké od nich zrazu chcieť, aby sa na vec pozreli z opačnej strany        

a pomohli enviromentalistom, ako aj ľuďom vôbec, k dobrovoľnej skromnosti. 

A k tomu, ak prirátame zlé potraviny, ktoré sú samá chémia, tak u ľudí vzniká 

potravinová intolerantnosť/neznášanlivosť a vzniká pseudoalergia . 

   Potravinová intolerancia (PI) alebo inak povedané neznášanlivosť je 

záludná pre svoju schopnosť maskovať sa vo forme iných chorobných 

prejavov. Je preto prehliadnuteľná lekármi a veľmi často nepostrehnutá 

a neodhalená. Jej diagnostike a výskumu sa nevenuje toľko pozornosti, koľko by 

si zaslúžila napriek množstvu chorobných príznakov a závažných zdravotných 

komplikácií, ktoré spôsobuje. Pacienti trpiaci potravinovou intoleranciou si 

zväčša neuvedomujú pravú podstatu svojich ochorení a nevedia sa chrániť, 

nakoľko schopnosť potravinovej intolerancie prejavovať sa rôznymi 

symptómami mätie nielen ich, ale aj špecialistov lekárov. Všetko sa to deje 

preto, že chýba informovanosť v tejto oblasti. 

K tomu len dodám, že každého vlastná VBES – Vlastná Bytostno Energetická 

Substancia, či Skladba, je databankou na informácie aj energiu a odtiaľ sú 

zadávané impulzy pre každú našu činnosť aj nečinnosť – aktivitu aj pasivitu. 

Psychológia, obzvlášť jej terapeutická forma, sa obmedzuje iba na jeden rozmer: 

tvrdí, že ľudské šťastie, zdravie a naplnenie zmyslu života je závislé iba od 

spoločenských vzťahov. Lenže v tých sme pre obchod a zisky lásku prepracovali 

na veľmi účinný katalyzátor... e egoizmus naberá najsofistikovanejšiu podobu –

takmer nezvratný Matrix... 

Láska sa stala manipulačným nástrojom, preto sa ľuďom tak ľahko vytratil 

skutočný význam tohto slova a pravý zmysel života sa vytráca tiež. Život sa 

prirovnáva už len ilúzii, v ktorej je správne len to, keď všetko vyskúšame, 

všeličo dosiahneme či získame... A nevadí, že po vyrabovaní planéty a jej 

energetickom spľundrovaní, vrátane našich detí, Zem zanecháme zničenú...?! 

Dnešné reklamy v médiách, do ktorých sa nevídaným spôsobom vtláča lákadlo 

zo slov sloboda a najmä láska, sú len marketingové  ťahy. Je to paradox, že si 

odsúvame obdobie žiť v slobode a láske, aj keď sa správy o tom blížia z každej 

strany... A práve to poukazuje na našu obmedzenosť! Firmy na reklamy však 

presne poznajú náš deficit lásky a stačí pozorne sledovať reklamy na tovar či 

banky. Samá láska, sloboda a krásny život...   Lenže realita je fakt iná...!  

http://www.ee.dunres.sk/clanky.php?id=2466
http://www.ee.dunres.sk/
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Reálne potreby človeka, zdravý rozum a prirodzenosť človeka, sú v reklamách 

naozaj drzo odtrhnuté... od skutočnosti! Človek je reklamou manipulovaný 

a nikto sa už nad tým nepozastavuje...! Človek „letí“ do obchodu alebo do XY 

banky a stáva sa otrokom obchodu alebo otrokom v tej či onej banke... 

O otroctve ale reklamy v TV... nehovoria vôbec nič!!! 

Prečo asi?! 

Náš vzťah k prírodnému prostrediu, k prirodzenosti a pravej múdrosti, je 

prakticky úplne ignorovaný a preto psychológia v industriálnej spoločnosti musí 

skrývať, alebo prehliadať následky, ktoré ničia naše psychické zdravie aj životné 

prostredie. Ak vidíme vymieranie druhov, ekologickú devastáciu a ničenie Zeme 

ako faktor skutočného, tak toto je veľmi vážne, čo ovplyvňuje naše psychické 

zdravie a nevyhnutne sa dostávame do bodu, kedy začíname pochybovať o 

industriálnom pokroku a opäť sa nám stráca zmysel života a všetko v ňom 

vidíme ako márnosť.  

Ak enviromentálny právnik vie objasniť, že vyrúbanie lesa, alebo výstavba 

veľkej vodnej nádrže má na ľudskú psychiku negatívne dopady, tak toto musíme 

brať na vedomie a nekonať proti sebe aj keď nás tlačí napr. nezamestnanosť... 

No vychádzať v ústrety egoistickým zámerom je náš zánik!  

Mestské priemyselné spoločnosti, v ktorých žijeme, si obrazne povedané, samy 

ničia vlastné hniezdo a správame sa v určitom ohľade sebevražedne, alebo 

prinajmenšom veľmi deštruktívne. Susedské a medziľudské vzťahy sú zrkadlom. 

Väčšina z nás si to aj uvedomuje, že človek sa pri tom sám poškodzuje, no a 

psychológia sa predsa takým druhom správania podrobne zaoberá. Psychológia 

pozná veľmi presné termíny na pomenovanie takého správania, avšak 

psychológovia sa zdráhajú aktívne zapojiť do riešenia enviromentálnych 

problémov! Preto v médiách nepočuť a nevidieť ich pomoc. Žiadny altruizmus!  

Teraz je tiež na mieste, ak poviem, že úcta medzi nami sa prejaví, ak začne 

potrebná väčšina z nás skutočne realizovať prvý krok v úcte k sebe! A to 

v altruistickom postoji! Na to však človek potrebuje istú dávku odvahy... 

Odvahu, pozrieť sa sám sebe do očí v zrkadle a položiť si otázku: Aký som 

egoista, kto som, na čo som Tu a som ja vôbec schopný byť altruistom? Nikto sa 

nedokáže zmeniť v tom ktorom okamihu, keď sa na seba pozrie, no môže sa 

postupne za pomoci orientácie denne od egoistických postojov k sebe, k svojmu 

JA v slobode, pokoji a láske približovať.  

Tu však treba rátať aj s procesom seba očisťovania od egoizmu a ten môže 

prebiehať rôzne intenzívne podľa stupňa egoistického znečistenia. Avšak 

každému odporúčame, nech sa nevzdá a nech má potrebnú odvahu pre seba. 

Všetko ostatné začne veľmi rýchlo chápať a pochopí aj tie úžasné súvislostí 

svojho Bytia na Zemi a že ľudia sú jeden Celok – Jednota. 

Každý kto sa nevzdá, veľmi rýchlo pochopí, že toto bola skutočne správna 

voľba pre neho samotného. A práve ten človek bude vedieť dávať inému zo 

seba, ktoré sa bude k nemu mnohonásobne pre život dostávať späť. Pochopiť, že 

vlastne darujeme sami sebe a že žijeme v neoddeliteľnej Jednote, je dnes životne 

rozhodujúci a dôležitý fakt. Dnes čakať na iného, že sa polepší..., alebo že to 
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nejako dopadne, je v tej „zásade“ očakávania len výraz egoistického postoja, 

čím takto skutočne potrebná zmena myslenia človeka pre seba samého je 

nepochopená! 

Z nepochopeného..., sa veľmi ľahko vytvorí človeku presne to, čo vlastne sám 

nechce a tak sa ocitne v rôzne zlej situácii, stresoch, strachu, závislostiach. 

Postupne to neraz prejde do veľkých trápení či ochorení aj trvalého charakteru! 

A povaha človeka – psychika sa natrvalo zdeformuje, telo ochorie navždy a tie 

psychické poruchy sa zakorenia v Hypotalame! Vznikne stav, ktorý cez 

Hypofýzu spustí produkciu záporných neuropeptidov a tieto neustále zanášajú – 

zapchávajú receptorové miesta na bunkách v celom tele človeka. Človek takto aj 

po fyzickej stránke fičí v deštrukčnom procese do trvalého poškodenia... A tak 

sme opäť pri našom zradcovi v našej hlave! Samozrejme, že ľudia potom 

hľadajú riešenia a pomoc, no málokedy príde človek na to, že sám sebe je 

príčinou(!) a to nie len svojim bolestiam, chorobám a trápeniam..., ale že 

zapríčiňuje zlý stav v rodine a na Zemi vôbec. A to je de facto dehumanizácia! 

A teraz už naozaj nesmieme zabudnúť na tú hlavnú vec: 

Cez VBES je všetko so všetkým prepojené!!!  

Aktivity neziskovej organizácie LTS:  

Našu pomôcku orientácie „A v srdci“ a oslovenie verejnosti v podobe 

vytlačených príloh alebo ako dáta na CD či DVD nosičoch, sme rozdávali 

spoluobčanom počas celého roka 2015 pri každej príležitosti. Forma e-mailu 

a sociálna sieť Facebook nám v práci s ľuďmi veľmi napomáha.  

 

   Jednotlivé prílohy vytvorené aj od roku 2009 sú pod týmito názvami: 

 

-  KLÚČOVÉ HESLÁ A PREČO JE DOLEŽITÉ PODPOROVAŤ LTS n.o. 

-  TÚTO PRÍLOHU NEPREHLIADNITE_100 rokov späť..._LTS n.o. 

-  ROZOTNI MEČOM UZOL SVOJHO EGA A VYMAŇ SA Z EGOIZMU!_LTS n.o. 

-  NAŠA DOBA NA ZEMI_LTS n.o. 

-  PLAGÁT_ ZEM a MY_STOP EGOIZMU_LTS n.o. 

-  POSOL SLOBODY POKOJA A LÁSKY_LTS n.o. 

-  LOGO_LTS n.o. a TRI KROKY K SEBE 

-  KLUČ V SRDCI ČLOVEKA_LTS n.o. - mail 

-  ODPOVEĎ PRE VÁHAJÚCICH_LTS n.o. 

-  SPOSOB NAŠEJ PRÁCE A KONKRÉTNE ČINNOSTI_LTS n.o. 

-  OTÁZKY ZO ŽIVOTA_LTS n.o. 

-  AKO MOŽETE LTS n.o. PODPOROVAŤ 

-  ROZHODNITE SA_LTS n.o. 

-  POSEDNÁ VÝZVA ZMENIŤ SVET 

   Jednotlivé prílohy vytvorené v roku 2010 sú v LTS n.o. informačnom balíčku: 

 

-  ÚVOD_TVÁROU V TVÁR REALITE_LTS 

-  ŽIADOSŤ O PRIJATIE_LTS 

-  SLOBODA HOVORÍ..._LTS 
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-  BUDÍČEK..._LTS 

-  NASTAL ČAS POZNAŤ PRAVDU=LOŽ_LTS 

-  CESTA Z UVALENÉHO OTROCTVA A ČINNOSTI LTS N.O. 

-  AKO SA VYMANIŤ Z OTROCTVA_REKAPITULÁCIA PRE PRIPRAVENÝCH_LTS 

-  PAVOL DUNÁK_VEREJNOPROSPEŠNÉ ČINNOSTI LTS N.O. 

Všetky tieto prílohy sme používali aj v roku 2015. 

V našich aktivitách sme napriek malým finančným možnostiam nepoľavili. 

Pokračujeme so silnou vierou, že ľudia predsa len pochopia nevyhnutnosť 

Zmeny zdola. Svoju plnú aktivitu sme vložili najmä cez Facebook a cez neho 

šírime medzi ľudí našu formu tak potrebného Altruizmu.  

Prostredie sa samé od seba nezlepší a naša činnosť je nevyhnutne potrebná. Pre 

opodstatnenosť našich činností a pre zámer využívame každý spôsob 

komunikácie, aby ľudia pochopili nutnú zmenu myslenia. 

Naše počiatočné optimistické predstavy o osvete nám realita veľmi poupravila..., 

že ako sa dá počítať s ľuďmi, a realita teda ukázala úskalia. Kde je chudoba, tak 

pozitívne myslenie vo všeobecnosti sa medzi ľuďmi scvrklo do významu jednej 

známej vety: Dobré už len bolo... 

Ľudia už ale tušia, že dnešné prežívanie sa zhoršuje a každodenný život prináša 

dôkazy mnohých negatív. Dôvera ľudí padá až na nulu a veľa dobrých zámerov, 

ktoré by ľudia radi uviedli do praxe, v konečnom dôsledku ostanú bez 

povšimnutia aj preto, že nejedna MVO jednoducho ľudí sklamala... 

Naša nezisková organizácia má program a činnosti zamerané na osvetu 

prevencie proti úbohosti... medzi ľuďmi, no a nepoužívame nástroj ľútosť... 

Avšak naše korupčné a nečestné prostredie v SR pretrváva a ľudia prevenciu 

vnímajú ako utópiu. Konať Dobro pre ľudí na základe prevencie, sa u nás 

stretáva najskôr s nepochopením. Na Slovensku zaostáva akákoľvek prevencia 

a pri našej prezentácii napríklad občanom v ČR, už vidíme obrovský rozdiel. 

U ČR by takáto organizácia s touto myšlienkou mala oveľa viac pochopenia. 

Samozrejme tam je aj iná, teda lepšia ekonomická situácia a je tam omnoho viac 

ľudí s pochopením altruizmu. Žiaľ sme na Slovensku a MVO sú 

nepodporované... 

LTS n.o. uvádza svoju nosnú myšlienku do života ľudí, aby uvedomovanie 

zmyslu života a jeho podstaty vzrástlo. LTS n.o. potrebuje finančné prostriedky, 

aby rozbehlo tak potrebnú aktivitu odstraňovať egoizmus a umocňovať 

altruizmus, no je to veľmi náročné z titulu ľahkovážnosti medzi ľuďmi.  

Naplánované predstavy: zriadiť Meditačno-relaxačné a regeneračné centrum 

spolu s 1. AZŠ a začať reálnu pomoc bezradným, ktorými sú navonok vlastne 

zdraví ľudia,  si vyžiada v tejto dobe skutočne nemalé úsilie...  

Niekoľko krát vo Výročnej správe je uvedené, že pre uvedomenie vážnosti 

dnešnej situácie paradoxne napomáha práve úpadok ľudí, no kolaps by sme 

radšej nemali zažiť... 

Preto je veľmi aktuálne uvedomiť si narastajúcu dôležitosť týchto slov, ktoré sú 

našou modlitbou aj výzvou v každom okamihu: 

Nech je nám naklonené Vesmírne Vždy Všetkého Vedomie/VVVV  

a nech podporí každého Vlastnú Bytostno Energetickú 

Skladbu/VBES, pretože nám hrozí záhuba... 
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Obsah výročnej správy môže byť pre niekoho náročné čítanie, avšak vážnosť 

dnešnej situácie si vyžaduje omnoho viac výrazných slov, aby sme skutočne 

včas otvorili oči! 

 

Zasadnutia orgánov neziskovej organizácie LTS. 

Zasadnutie dňa 21. 01. 2015: 

Zasadnutie orgánov LTS n.o. zvolal riaditeľ Pavol Dunák a 14. 1. 2015 pozval 

členov správnej a dozornej rady LTS n.o. na zasadnutie, ktoré bude prebiehať 

dňa 21. 01. 2015 o 17.00 hod., na Atletickej ul. 25 Košice, v sídle LTS n.o.. 

Program: 

1. Uvítanie 

2. Prezentácia 

3. Informácie o činnosti za rok 2014  

4. Prerokovanie personálneho obsadenia jednotlivých orgánov LTS n.o. 

5. Predloženie analýzy a poznatkov z činnosti LTS n.o. za rok 2014 

6. Predloženie ďalšej formy práce v 1. AZŠ a jej nutnosť v koncepcii LTS  

7. Návrh a schválenie materiálov ako osloviť verejnosť pre altruizmus 

8. Návrh rozpočtu na rok 2015  a jeho schválenie 

9. Diskusia k téme oslovenia ľudí o altruizme a nutnosti rozšíriť tému 

10.  Záver 

Prítomní podľa prezenčnej listiny:  

Správna rada:         Ing. Andrej Harčarik 

                               Bc.  Jana Čermáková, vydatá Dunáková 

Dozorná rada:        Mgr. Viera Šímová 

                                       Helena Stašková 

Hostia:                           Mária Jakšičová 

                                      Anna Drevická   

Riaditeľ LTS n.o.:         Pavol Dunák 

Po uvítaní a prezentácii, riaditeľ prítomných informoval o činnosti LTS n.o. za 

obdobie roka 2014. Činnosť a pôsobenie organizácie za uvedené obdobie bolo 

úmerné okolnostiam, odozva medzi ľuďmi bola pozitívny, pretože v rámci 

úpadku morálky to veľmi silne rezonovalo a podnecovalo k zamysleniu.   

Personálne obsadenie spĺňa po každej stránke všetko k spokojnosti LTS n.o.  

Po predložení analýzy a poznatkov z činnosti LTS n.o., boli prijaté alternatívne 

kroky na propagáciu a spôsoby na oboznamovanie verejnosti o činnosti LTS n.o. 

a prítomní ich jednohlasne schválili. 

Predloženie ďalšej formy práce v 1. AZŠ a jej nutnosť rozšíriť činnosť viac 

formami v koncepcii LTS bola prítomnými rovnako jednohlasne schválená. 
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Návrh rozpočtu na rok 2015 v sume 20.000,- Eur bol schválený. 

Po diskusii na tému altruizmu, jeho nutnosti a ako oslovovať ľudí, bola táto 

myšlienka prítomnými jednohlasne opätovne prijatá a schválená.  

V záverečnej diskusii sa prítomní vyjadrili, že situácia na Slovensku je naozaj 

ťažká, ubiedenosť ľudí má zhoršujúci trend a rôzne oblasti nášho života sú 

kritické... Spoločným vyjadrením bolo, že pre Zmenu v lepšie u nás zvýšime 

úsilie aj keď dôvera a úcta medzi ľuďmi na Slovensku je mimoriadne slabá. 

Všetci sme skonštatovali, že záujem o naše verejnoprospešné činnosti rastie 

úmerne prezentáciám a musíme vyzývať ľudí k pozornosti o vážny stav 

v zanedbanej Bytostnej otázke na Slovensku, aby sa negatívny vývoj zastavil. 

Zasadnutie dňa 11. 06. 2015: 

Zasadnutie orgánov LTS n.o. zvolal riaditeľ Pavol Dunák a 03. 06. 2015 pozval 

členov správnej a dozornej rady LTS n.o. na zasadnutie, ktoré bude prebiehať 

dňa 11. 06. 2015 o 17 hod., na Atletickej ul. 25 Košice, v sídle LTS n.o.. 

Program: 

1. Uvítanie 

2. Prezentácia 

3. Informácie o činnosti LTS n.o.  

4. Predloženie návrhov reprezentačných materiálov LTS n.o. a ich 

schválenie 

5. Diskusia o vyhotovení reprezentačných materiálov v rámci bezplatných 

možností od sympatizantov s LTS n.o. 

6. Diskusia o možnostiach vyrobenia informačných možností na internete 

a reprezentačných materiálov LTS n.o.  

7. Návrhy ďalších činností na rýchlokurze s dôrazom úpadku na Slovensku  

a predloženie spôsobov pre pochopenie VBES aj uvedomenie si Celku 

8. Diskusia o rýchlokurze a spôsoboch činnosti pre témy zážitkov 

9. Záver 

Prítomní podľa prezenčnej listiny:  

Správna rada:         Ing. Andrej Harčarik 

                               Bc.  Jana Čermáková, vydatá Dunáková 

Dozorná rada:        Mgr. Viera Šímová 

                                       Helena Stašková 

Hostia:                           Anna Drevická 

                                       Jakub Dunák 

Riaditeľ LTS n.o.:           Pavol Dunák 

Po uvítaní a prezentácii, riaditeľ prítomných informoval o činnosti LTS n.o. 

a opísal neradostnú situáciu na Slovensku, ktorá má negatívny vývoj... a že to 

má dopad na Zdravie obyvateľov aj spolužitie. 
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Po predložení návrhov reprezentačných materiálov LTS n.o., prítomní vyjadrili 

súhlas a navrhované alternatívy jednohlasne schválili. 

Následne z diskusii vzišli možnosti vyhotovenia prezentačných materiálov 

a prítomní poverili riaditeľa vykonaním potrebného na ich zhotovenie. 

Ďalej riaditeľ predložil zlepšenia na činnosti v rýchlokurzoch a návrhy prítomní 

jednohlasne schválili. 

V závere sa prítomní podelili o poznatky za uplynulé obdobie od začiatku roka 

a skonštatovali, že Slovensko je v kapitalistickom režime aj ako sme to vnímali 

za nášho bývalého socialistického zriadenia... Naši ľudia so Slovanskou 

duchovnou kultúrou a tradíciami to samozrejme nemôžu prijať za svoju trvalú 

normu života. Navyše zlý vývoj v EÚ a prehlbovanie kríz, sa rôznymi 

mediálnymi propagáciami nedajú zakryť. Odborníkov na život.... podávajú 

v spoločnosti zhodné informácie, že hrozí vážny úpadok... 

Ďalšia diskusia o podmienkach na Slovensku ukázala na príčiny, prečo si naše 

napredovanie LTS n.o. vyžaduje veľmi intenzívnu propagáciu a prítomní na 

zasadnutí sa informovali o spoločenskom dianí, o politickej, ekonomickej 

a hospodárskej situácii. Diskusia a každého pripomienky o verejnom živote 

ukázali, že je nevyhnutné naše ďalšie pôsobenie, pretože inak by aj LTS n.o. 

bola ako nezodpovedná, takže sa nevzdávame a nerozhoduje nedostatok  

finančných prostriedkov. Prácu pre Radostnejší Život nám proste nezablokuje 

žiadna okolnosť!  

Sloboda, Pokoj a Láska sa musia vrátiť medzi ľudí. Ide predsa o transformačnú 

záležitosť k prejaveniu Bytostného status quo na Zemi. 

Princíp Vesmíru dovoľuje každému človeku rozvíjať Vlastnú Bytostno 

Energetickú Substanciu. V aspekte uvedomia svojej zodpovednosti k sebe a tým 

aj zodpovednosti ku každému, dáva Princíp nášmu Vesmírnemu Bytostno 

Energetickému Spojeniu zelenú... V LTS n.o. to vieme úplne presne. 

Nová Cesta Celému Ľudstvu musí reálne začať čo najskôr. 

Návrh, že ľudí budeme informovať pomocou internetu s max. nasadením 

a vytvoríme novú webovú stránku, aby aj LTS n.o. napredovala vo svojej práci 

pre ľudí, bol prítomnými na zasadnutí spoločne a jednohlasne schválený. 

 

Ročná účtovná závierka: 

Výrok  audítora  k  ročnej  účtovnej  závierke: 

Ročnú účtovnú závierku nebolo potrebné overovať audítorom. 
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Prehľad o peňažných príjmoch a výdavkoch: 

Prehľad rozsahu príjmov (výnosov) v členení podľa zdrojov: 

Rozsah príjmov v členení podľa zdrojov neuvádzame, nakoľko z prehľadu účtov 

je podrobne vidieť finančné položky a LTS . ich nateraz nemá veľké množstvo. 

V LTS n.o. sa nevykonávali činnosti, z ktorých by boli plynuli výnosy.  

 

Stav a pohyb majetku a záväzkov neziskovej organizácie: 

Nezisková organizácia LTS za čas; od 1. 1. 2015 do 31. 12. 2015 nenadobudla 

majetok dlhodobej spotreby, hnuteľný alebo nehnuteľný majetok a tak v nej 

nenastal žiadny pohyb majetku. Z uvedených dôvodov v neziskovej organizácii 

LTS nevznikli k nikomu navonok žiadne majetkové záväzky a ostáva len 

finančný záväzok k zakladateľovi LTS n.o., Pavlovi Dunákovi, ktorý zodpovedá 

sume za poskytnutý prevádzkový preddavok: (zaokrúhlene) 1.039,- Eur, 

slovom: jedentisíctridsaťdeväť Eur.  

Finančný záväzok nájomné za dom a záhradu, v roku 2015 nevznikol, nakoľko 

majiteľka nehnuteľnosti Irena Dunáková zomrela 03. 11. 2011. 

Nehnuteľnosť majiteľka podarovala Matúšovi Dunakovi a majiteľ za rok 2015 

od LTS n.o. nájomné nepožadoval. 

Zmeny  a  nové  zloženie  orgánov  LTS n.o.: 

V priebehu roka;  od 1. 1. 2015 do 31. 12. 2015, nedošlo v neziskovej org. 

Láskou tvorený svet k žiadnym zmenám a ani novému zloženiu v orgánoch 

neziskovej org. LTS.  

Ďalšie údaje určené správnou radou: 

Správna rada LTS n.o. v roku 2015 neurčila žiadne úlohy, nakoľko bola riadne 

oboznámená so situáciou, možnosťami a aktivitou riaditeľa, ktorý stále 

opodstatnene konal a od správnej rady nevznikli ani nové údaje potrebné pre 

činnosť LTS n. o.. 

Naplánované činnosti riaditeľom LTS n.o. v rámci programu na rok 2015 boli 

realizované i keď finančná situácia sťažuje a obmedzuje samotný rozvoj LTS. 

Predpoklad zlepšenia vývoja na Slovensku je naskutku otázny a tým nemožno 

predpokladať vývoj LTS n.o..  

Konanie aj iniciatíva riaditeľa je postačujúca. Ak sa finančná situácia v LTS n.o. 

zlepší na toľko, že vzhľadom na to vzrastie potreba vykonávať viac práce a bude 

sa musieť na nej  podieľať viac ľudí, tak po zvolaní zasadnutia správnej rady 

budú otázky prediskutované a príjmu sa riešenia.   

Štatutárny zástupca LTS n.o.,           Pavol Dunák. 


